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Fedefarma, la primera 
cooperativa en volum 
de facturació de Cata-

lunya i una de les principals 
distribuïdores farmacèuti-
ques d’Espanya amb més 

de 3.000 socis, ha aterrat a 
Gavà.
Des d’avui, la cooperativa 
disposa oficialment a la lo-
calitat del Baix Llobregat del 
seu centre logístic, que ha 
suposat una inversió de 30 
milions d’euros i s’ha con-
vertit ja en un dels més mo-
derns d’Europa, han explicat 
fonts de la companyia.
El centre, de 14.000 metres 
quadrats, preparat per a la 
gestió de més de 40.000 re-
ferències d’estoc que circu-
len per quatre quilòmetres 
de cintes transportadores, 
ha estat inaugurat aquest 

mes, durant un acte que ha 
comptat amb la presència 
del president de la Generali-
tat, Artur Mas.
El president de Fedefarma, 
Lluís Barenys, ha indicat que 
la cooperativa té capacitat 
per a tenir ellestides 30.000 
comandes diàries només en 
una hora i 30 minuts.
Barenys, qui s’ha mostrat 
comprensiu i solidari amb 
les restriccions aplicades per 
Mas al sector de la salut, li 
ha recordat, d’altra banda, 
que la viabilitat econòmica 
de moltes farmàcies “està en 
joc, i que l’endarreriment del 

pagament de la factura de la 
prestació farmacèutica per 
part de Salut agreujarà en-
cara més la situació”.
“Podem ser comprensius 
amb les mesures de conten-
ció però no podem ser-ho, 
en cap cas, amb els impa-
gaments”, ha afegit el pre-
sident de Fedefarma, una 
cooperativa que té com a 
principal activitat la distri-
bució de medicaments a las 
farmàcies, i que també dis-
posa de serveis de formació, 
assessorament tècnic, ser-
veis informàtics, gestió de 
compres i màrqueting.

Allau de parelles de fet fraudulentes 
a Martorell

MARtoRELL

L’Ajuntament de Marto-
rell ha decidit canviar el 
reglament de parelles 

estables i, a partir d’ara, de-
manarà un mínim d’un any 
d’empadronament als que 
solicitin poder accedir al re-
gistre com a parelles de fet.
La modificació de la norma 
arriba després que els ges-
tors municipals hagin detec-
tat un augment sospitós de 
sol·licituds.

Tot i que no han pogut apor-
tar una xifra exacta de peti-
cions, fonts municipals han 
assegurat a aquest mitjà que 
“el nombre de parelles de 
fet dels tres o quatre últims 
mesos era idèntic pràctica-
ment al de tot l’any anterior”.
Homes paquistanesos amb 
dones espanyoles gitanes
La majoria de parelles de fet 
“sospitoses” estaven forma-
des per homes estrangers 

(del Marroc i del Paquistan, 
per exemple) i dones autòc-
tones de raça gitana.
Tant els uns com les altres 
provenien d’altres locali-
tats. ”No cal ser detectiu per 
adonar-se que ens trobàvem 
davant d’un clar frau”, han 
sintetitzat les citades fonts.
L’objectiu dels primers era 
obtenir per la via ràpida 
el permís de residència al 
nostre país, mentre que el 

d’elles era purament econò-
mic: obtenir els diners que 
els exigien a canvi de la unió.

Procés finalitzat en 
només un dia
Les presumptes parelles 
formalitzaven el procés en 
un mateix dia, gairebé au-
tomàticament, beneficiant-
se de la major facilitat dels 
tràmits que en el cas del ma-
trimoni.

A més, viatjaven fins a Mar-
torell per aprofitar-se del 
fet que, a diferència del 
que passa a altres ciutats 
de l’àrea metropolitana de 
Barcelona, no es demanava 
cap antiguitat al padró mu-
nicipal.
Els dirigents de Marto-
rell confien que, després 
del setge, acabi definitiva-
ment l’auge de registres de 
parella de fet sospitoses.

L’Ajuntament es veu obligat a modificar el reglament i demanarà un any d’empadronament per tenir accés al registre
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La línia 158 
d’autobús ha 
deixat de funcionar 

Dos ferits per una 
explosió de gas a 
un pis del Prat

Aquesta mesura està 
inclosa en el marc del Pla 
de Racionalització de la 
Gestió de l’empresa.

Una dona de 30 anys i el seu 
fill, de cinc, presenten crema-
des després de la deflagració 
de dues ampolles de butà

Un grup d’infermers 
especialistes en sa-
lut mental del Parc 

Sanitari Sant Joan de Déu, 
ubicat a Sant Boi de Llo-
bregat, ha estat guardonat 
amb el XIII Premi Nacional 

d’Investigació d’Infermeria, 
atorgat per l’Hospital Uni-
versitari Marqués de Valde-
cilla de Cantabria.
El premi es va lliurar a San-
tander el 16 de desembre. 
L’infermer especialista en 

salut mental Hilari Andrés, 
investigador principal del 
projecte, que porta per títol 
Validación de la Escala de 
Predicción y Evaluación del 
Riesgo de Violencia (EPERV) 
i que és el resultat de més de 

quatre anys de recerca sobre 
el terreny, amb pacients del 
centre i també d’externs.
L’objectiu del projecte és 
predir i evaluar els riscos de 
violència que pot presentar 
cada pacient amb un tras-
torn mental greu, ja sigui 
cap als altres o cap a sí ma-
teix (autolesions, suicidi).
Aquest risc ha estat evaluat 
amb un qüestionari de 55 
indicadors. Pel que fa a la 
seva aplicació, l’instrument 
serà validat per infermeria 
tot i que pot ser administrat 
per qualsevol professional 
sanitari format i recolzat per 
la guia EPERV, segons han 
informat des de l’hospital a 
través d’un comunicat.
En el cas del centre de salut 

mental de Sant Boi, el treball 
es portarà a terme amb una 
mostra de 220 usuaris in-
gressats.
L’estudi ha estat seleccio-
nat pel jurat entre els 32 
projectes presentats -el 
major nombre de treballs 
presentats des de l’inici del 
certament- procedents de 
Madrid, Catalunya, País Basc, 
Castilla-La Manxa, Canàries i 
Cantabria.
A més de l’esmentat investi-
gador principal Hilari Andrés, 
han participat al projecte els 
infermers Mar Pica, Sonia 
Monedero, Oscar Rosillo, Jor-
di Quilez, Joaquín del Pino, 
Verónica García, Loli Domín-
guez, Alexandrina Foix, Núria 
Moreiras i Alfonso Molina.

Infermers del psiquiàtric de Sant Boi reben un premi nacional
SAnt boi

Hilari Andrés és l’investigador principal d’un projecte per a 
predir el risc de violència en malalts mentals

Gavà acull la nova seu d’una gran cooperativa farmacèutica
GAvà

Fedefarma, una de les principals distribuidores 
espanyoles de medicaments, instal·la un 
modern centre logístic a la localitat
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La primera smart school de Viladecans 
ja es una realitat
Forma part de la Xarxa d'Innovació Educativa des de la que s'impulsen nous 
projectes d'escola digital per millorar l'èxit educatiu

L  aconsellera d'Ensenyament, 
Irene Rigau, i l'alcalde Carles 
Ruiz inaugural avui l'Escola 

Enxaneta de Viladecans. Un 
centre que va entrar en fun-
cionament el curs passat per 
donar resposta a les necessi-
tats educatives de la ciutat. 
L'escola, ubicada a la zona 
de Ponent, compta amb 
dispositius 'intel·ligents' i 
sistemes energètics de da-
rrera generació que fan que 
aquesta sigui la primera 
smart school del municipi. 

El nou centre educatiu és un 
dels més grans del municipi. 
Té 4.987,60 m2 de superfície 
construïda i compta amb 
8.000 m2 de parcel·la, dis-
posa de planta baixa i dos 
pisos, en què es distribuei-
xen més de quaranta aules, 
un gimnàs amb vestuaris, un 
menjador amb cuina pròpia, 
una biblioteca i un local per a 
l'associació de mares i pares. 
El pati, ampli, té espais sepa-
rats i independents per als 
alumnes d'infantil i primària.

El centre disposa, a l’igual que 
la resta d'escoles del muni-
cipi, de pissarres digitals in-
teractives connectades amb 
fibra òptica. Això és possi-
ble gràcies al pla d'extensió 
d'aquesta tecnologia que 
l'Ajuntament va engegar fa 
més de 15 anys i que, el 2018, 
cobrirà el 100% de la pobla-
ció. Actualment, empreses, 
llars i tots els centres educa-
tius de Viladecans ja disposen 
de serveis de connectivitat de 
banda ampla ultraràpida.

L'Escola Enxaneta forma part 
de la Xarxa d'Innovació Edu-
cativa del municipi creada 
per impulsar nous projectes 
d'escola digital. Aquesta xar-
xa està formada per escoles i 
instituts, famílies i empreses 
de la ciutat per treballar ple-
gats amb l'objectiu de millo-
rar l'èxit educatiu a la ciutat.

A més de tenir un objectiu 
pedagògic, es busca també 
incrementar la implicació 
de les famílies en l'educació, 

potenciar la col·laboració 
alumnat-escola-família-em-
presa i detectar oportunitats 
de negoci per a les empreses 
TIC de la ciutat. Es tracta de 
posar en pràctica el concepte 
d'intel·ligència col·laborativa 
en l'àmbit educatiu.

Un dels projectes innova-
dors que està impulsant 
aquesta xarxa i que s'està 
posant en pràctica a l'escola 
Enxaneta és la utilització 
d'una innovadora platafor-
ma educativa. Es tracta d'un 
nou entorn web que facilita 
la interrelació entre tota la 
comunitat educativa: do-
cents, pares i alumnes. Amb 
elles, per exemple, els pares 
podran rebre avisos sobre 
les notes o l'assistència a 
classe de l'alumnat, compar-
tir l'agenda, etcètera.

Un edifici   
de classe A
L'edifici disposa de diferents 
elements energètics pensats 
per aprofitar al màxim els re-

cursos naturals, generar ener-
gia verda i estalviar recursos. 
L'arquitectura de l'edifici és 
de “classe A” i té 394 plaques 
solars fotovoltaiques (que 
podrien abastir d'electricitat a 
60 llars), 9 plaques solars tèr-
miques per escalfar l'aigua sa-
nitària i sensors de llums que 
regulen automàticament la 
lluminositat d'aules i lavabos. 
Uns sistemes que permeten 
produir de forma 'neta' el 
70% de l'energia que el centre 
educatiu necessita.

Un altre element innovador 
que té és la caldera de con-
densació d'alta eficiència, 
que pot aprofitar el poder 
calorífic del vapor de l'aigua 
que genera, aportant-li un 
rendiment extra del 107%. A 
més, el sistema de ventilació 
està dissenyat per recuperar 
el 50% de l'energia de l'aire 
que surt de les aules. És a 
dir, l'aire que s'extreu de les 
aules, que és calent, es ba-
rreja amb l'aire que entra de 
l'exterior, de forma que, tot 

i estar a pocs graus, no li cal 
tanta energia per escalfar-se.

Aprofitar de forma 'intel·ligent' 
un recurs tan valuós com 
l'aigua també és possible grà-
cies a equips de telelectura 
que permeten un control on 
line i en temps real del con-
sum. Aquests sistemes tam-
bé serveixen per analitzar i 
comparar patrons de con-
sum, anticipar-se a possibles 
avaries o detectar de forma 
ràpida i precisa possibles fui-
tes. I com tot es fa a distància, 
el servei funciona sempre, 
cobrint terminis d'absència 
com les vacances escolars.

Spannabis 2014 omple de gom a gom la fira de Cornellà
Els organitzadors van rebre més de 30.000 visitants a la fira nacional més representativa del sector

La fira més gran de canna-
bis del pais va tancar les 
portes el darrer diumen-

ge 17 amb un contundent 
èxit de participació. L’edició 
d’enguany de Spannabis 
no podia arribar en millor 
moment, després d'un final 
de 2013 i un inici de 2014 
marcats per la multitud de 
notícies en relació a la cul-
tura cannàbica. Durant tots 
aquests dies han tingut lloc, 
tallers, conferències, concur-
sos, debats, workshops, etc. 

Premis 
Diumenge 16 de març es 
van lliurar els premis de la 
novena edició de Cannabis 
Champions Cup. Aquest any 
amb l'estrena de la categoria 
d’Extraccions, que s'ha afe-
git a les altres categories (Ex-
terior, Interior Hidro, Interior 
Bio i Resina). Al tancament 

d'aquesta edició, encara no 
hi tenim els guardonats.

Debat internacional
Si a mitjans de 2013 es va 
produir la notícia que Uru-
guai es convertia al primer 
país del món a legalitzar 
completament la producció 
i la venda de marihuana, el 
consum de la qual ja era legal 
en la nació sud-americana, va 
ser fa poc quan el president 
dels Estats Units sacsejava el 
debat internacional en de-
clarar el consum de marihua-
na com menys perillós que 
l'alcohol o el tabac. Aquestes 
dues notícies acompanyades 
per centenars més -el debat 
obert a Mèxic i Colòmbia, la 
legalització en Colorit, el re-
ferèndum a Florida, així com 
la distribució de marihuana 
amb finalitats terapèutiques 
a Nova York- xoca frontal-

ment amb una recrudescèn-
cia de les penes al nostre país 
reflectit en l'avantprojecte de 
Llei de Seguretat Ciutadana.

Reivindicació
Les associacions de cànnabis 
d'Euskadi, Canàries i Catalunya 
defensen els drets dels consu-
midors i usuaris de cànnabis, i 
han reivindicat la regularitza-
ció d'aquest cultiu, durant la 
presentació de la Plataforma 
de federacions d'usuaris de 
cànnabis associats, que s'ha 
celebrat a la citada fira.
L'acte va comptar amb 32 
presidents de diferents asso-
ciacions, que han presentat 
el manifest de la plataforma 
i el seu full de ruta.
La plataforma defensa la 
regularització dels establi-
ments de cànnabis, així com 
la despenalització i discrimi-
nalización dels consumidors 
de marihuana.
També demana el compli-
ment dels acords amb el Par-
lament Europeu, basant-se en 
l'informe Catania, que propug-
na una alternativa a la política 
de drogues actual i proposa 
la generalització de les polí-
tiques conegudes com a “re-
ducció de danys” des de 2005.
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Cristina Manresa: “El Baix Llobregat és 
una comarca molt tranquil·la”

Des de fa quatre anys, la 
Regió Policial Metropo-
litana Sud està dirigida 

per una dona. La Comissària 
Cristina Manresa té la respon-
sabilitat de vetllar per a més de 
808.000 persones que viuen a 
la comarca. No és una tasca 
gens fàcil però els resultats 
assolits en els darrers anys 
avalen la seva afirmació: “El 
Baix Llobregat és una comarca 
molt tranquil·la”. L’estadística 

confirma que en els darrers 
anys els fets delictius han ex-
perimentat una important da-
vallada pràcticament en totes 
les seves tipologies.

La crisi
Manresa considera que no 
hi ha cap relació entre la 
crisi econòmica que està 
patint el país amb un aug-
ment del risc de l’increment 
de la delinqüència: “Quan 

va començar la crisi fa uns 
anys teníem el temor que 
pogués pujar el nombre de 
delictes a la comarca, però 
això no ha passat. No hi ha 
sensació d’inseguretat entre 
la ciutadania dels municipis 
del Baix Llobregat i per tant, 
tot i que hi ha fets delictius 
no podem parlar d’alarma 
social, considero que la gent 
se sent segura. Aquest mite 
que a més crisi hi ha més ro-
batoris no és cert.” 

Prevenció i 
col·laboració
L’èxit assolit pel cos de Mos-
sos d’Esquadra en la dismi-
nució dels fets delictius està 
lligat molt a la prevenció i la 
col·laboració amb altres cos-
sos de seguretat com la Policia 
Nacional i, sobretot, la Guàrdia 
Urbana de les diferents locali-
tats del Baix Llobregat. “Treba-
llem molt la prevenció i fem 
reunions periòdiques amb 
diferents col·lectius socials, ja 
que no deixem que els pro-
blemes es facin grans. A més, 
treballem i planifiquem con-
juntament amb la policia local 
realitzant molts dispositius 
amb ells i intercanviant infor-
mació.”, explica la comissària.
Un altre aspecte que afa-
voreix la resolució dels de-
lictes que es produeixen 
és que “molts dels Mossos 
d’Esquadra que treballen a 
la Regió Policial Metropoli-
tana Sud viuen precisament 
a la comarca. És una plantilla 
molt estable i coneix perfec-
tament el terreny, facilitant 
molt la tasca que realitzen.” 

Prostíbuls i   
RCD Espanyol
La desaparició dels prostí-
buls més importants -fins 
a quatre van haver-hi entre 
Gavà i Castelldefels- també 
ha afavorit molt la sensació 
de major seguretat a la zona: 
“Sobretot s’ha solucionat les 
dificultats que hi havia de 

trànsit amb controls cons-
tants d’alcoholemnia. Els 
prostíbuls ens van crear pro-
blemes i espero que no tor-
nin, ja que estem vivint, des-
prés del seu tancament, una 
etapa molt tranquil·la en 
aquella zona.” Un dels altres 
punts conflictius de difícil 
solució fins ara és l’àrea del 
barri Riera de Cornellà de 
Llobregat on hi ha l’Estadi 
de l’RCD Espanyol i el centre 
comercial Splau: “Ara per ara 
no hi ha solució al proble-
ma, ja que els accessos a la 
zona són els que són, tot i 
que fem tot el possible per 
buscar resposta. Estem tre-
ballant intensament amb la 
policia local.”
D’altra banda, segons Man-
resa, les localitats més 
tranquil·les són “Esplugues de 
Llobregat i també El Prat de 
Llobregat. Per contra, Gavà és 
una de les Àrees Bàsiques Po-
licials (ABP) que més incidèn-
cies registra, pel simple fet que 
cobreix altres dos municipis 
importants com Castelldefels i 
Viladecans i, a més, hi ha dues 
comissaries de districte.”

L’emigració
D’altra banda, la comis-
sària també s’afanya a ex-
plicar que el fenomen de 
l’emigració “no suposa un 
increment dels fets delictius. 
No hi ha una correlació per-
què tampoc hi ha guetos es-
tablerts en els municipis del 
Baix Llobregat. El que sí hi ha 
és algun problema de con-
vivència amb la gent que 
hi viu des de fa molts anys, 
però no significa que pugui 
generar delinqüència.” 

Radiografia
La Regió Policial Metropoli-
tana Sud ofereix servei a tres 
comarques (Baix Llobregat, 
Garraf i Alt Penedès). En to-
tal hi ha deu Àrees Bàsiques 
Policials (ABP) de les quals 
set estan en el Baix Llobre-
gat (Sant Feliu de Llobregat, 

Esplugues de Llobregat, Cor-
nellà de Llobregat, Gavà, El 
Prat de Llobregat, Sant Boi de 
Llobregat i Martorell). A més, 
la comarca compta amb tres 
Comissaries de Districte (CD) 
que són les de Sant Vicenç 
dels Horts, Castelldefels i Vi-

ladecans. En total, treballen 
1.168 Mossos d’Esquadra per 
a la seguretat ciutadana dels 
trenta municipis baixllobre-
gatins encara que no estan 
comptabilitzats els altres 
serveis que s’ofereix (trànsit, 
investigació i informació).

La Comissària Cap de la Regió 
Policial Metropolitana Sud té 
la responsabilitat de vetllar per 
més de 808.000 persones

Percentatges dels delictes més 
habituals (diferència 2012-2013)
Robatori amb força a domicili

 2012 (1.691) 2013 (1.588, -6,09%)

Robatori en establiment comercial

 2012 (781) 2013 (680, -12,93%)

Robatori amb força en una empresa (polígon industrial)

 2012 (462) 2013 (397, -14,97%)

Robatori amb violència i/o intimidació en un domicili

 2012 (44) 2013 (34, -22,73%)

Robatori amb violència i/o intimidació en establiment 
comercial (atracaments entitats bancàries, comerços)

 2012 (202) 2013 (154, -23,76%)

Robatori amb violència i/o intimidació (estrebades)

 2012 (498) 2013 (407, -18,27%)

Furts (sense força ni danys)

 2012 (3320) 2013 (3457, +4,13%)

SOCIETAT

T E L . 936 308 190
FAX . 936 308 187

Realice su presupuesto de cocina o baño online en nuestra web: www.serin128.com

Sustitución de caldera Estanca 798€ Sustitución de caldera NOX por 1.090€

ILUMINACIÓN 
LED

DEPARTAMENTO 
DE REFORMAS

DEPARTAMENTO 
DE INSTALACIONESNUEVA FINANCIACIÓN AL 0% DE INTERÉS

CÁLCULO DE POTENCIA
PARA LOCALES Y VIVIENDAS 

C/ Rosellón Nº 128 Local  Sant Boi de Llobregat  serin128@hotmail.com

REFORMA COMPLETA BAÑO 3.350€

REFORMA COMPLETA COCINA 6.650€

●

●

●

Mobiliario de 1ª calidad
Encimera de madera
Incluido montaje

CAMBIO DE BAÑERA POR PLATO DUCHA 
HASTA 1,20 mts. EN 48 HORAS

 OFERTA BÁSICA Total 585€

 OFERTA ESTRELLA Total 999€ 
CON MAMPARA

 OFERTA MOBILIARIO COCINA

PRESUPUESTOS
SIN COMPROMISO

Precio OFERTA:  1198€
precio según composición de fotografía del anuncio

      
Els empresaris
Manel García, president de l’Associació d’Empresaris del 
Polígon Industrial Rosanes, valora molt la tasca que duen 
a terme “els diferents cossos policials, sobretot, els Mossos 
d’Esquadra, però considero que, tot i el seu esforç hi ha un 
sentiment d’inseguretat generalitzat entre l’empresariat”. 
García explica que “les grans poblacions de la comarca dispo-
sen de més recursos i, per tant, hi ha molta més vigilància. La 
situació és molt diferent de la que es viu en nuclis petits amb 
grans extensions de terreny. És el cas de Castellví de Rosanes, 
Sant Esteve Sesrovires, Begues, Corbera, etc. En els polígons 
industrials d’aquests municipis, els lladres tenen moltes més 
opcions per cometre fets delictius, ja que gaudeixen de més 
impunitat. Especialment a la meva zona hi va haver un incre-
ment de la conflictivitat”. Conscients de les limitacions dels 
cossos policials, el president diu que “molts empresaris hem 
començat a autoprotegir-nos mitjançant càmeres al carrer i 
d’altres mecanismes d’autodefensa.”
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Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

Milton Erickson (1901-1980-psiquia-
tre nord-americà) explica que un 
dia va arribar a la seva casa un ca-
vall perdut. L'animal no portava cap 
marca que L’ identifiqués però, de 
totes maneres, Erickson va decidir 
retornar-li-ho al seu amo.

Per fer-ho, es va muntar a sobre el 
cavall i el va conduir fins al camí 
que passava aprop de la seva casa. 
Allí, va deixar que el propi cavall de-
cidís cap a on volia anar. Ell només 
intervenia si el cavall es desviava 
del camí per menjar o per passejar 
a l'atzar entre els prats que envolta-
ven el camí. Finalment, van arribar 
a una granja situada a uns quants 
quilòmetres de la seva i allí el cavall 
es va detenir. En veure el seu cavall, 
l'amo de la casa va preguntar:“Com 
has sabut que aquest cavall era nos-
tre? i Erickson va respondre: “Jo no 
ho sabia… el cavall sí. Jo només he 
hagut de mantenir-l'ho en el camí.”

Aquesta anècdota simbolitza la rela-
ció que s'estableix entre terapéuta i 
pacient. La teràpia consisteix a ajudar 
a algú a pensar per si mateix, a trobar 
les seves respostes, a descobrir dins 
de si mateix el seu potencial, el seu 
camí a l'èxit. En definitiva, a donar-li 
permís a reordenar el puzle de la seva 
vida per aconseguir completar-ho.

"Una gran relació..."

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

En el passat Ple Municipal 
d’Esplugues de Llobre-
gat es va aprovar per 

unanimitat una moció pre-
sentada pel grup d’ERC per 
desencallar l’execució del 
projecte de construcció dels 
dos mercats municipals, que 
ara es troben en instal·lacions 
provisionals. Els projectes es-
tan aturats, segons el primer 
tinent d’Alcaldia, Enric Giner, 
“per la falta d’un operador 
per a l’espai d’autoservei pre-
vist a les noves instal·lacions 
i per la manca de suport de 
l’Estat i de la Generalitat per a 

habitatge de lloguer, altra de 
les condicions per a les noves 
construccions”. El text defini-
tiu, que va ser acordat amb 
el PSC, estableix que durant 
aquest any s’analitzarà la si-
tuació “per veure per on hem 
d’anar, i amb el màxim de 
consens possible”, va dir Gi-
ner. “Crec que hem iniciat un 
camí per poder tenir un nou 
projecte de cara el 2015”, va 
subratllar Jordi Figueras, im-
pulsor de la moció.

D’altra banda, l’Associació 
Àgora d’Esplugues va pre-

sentar una proposta, que va 
comptar amb el vot favo-
rable de PSC, PPC, CiU, ERC 
i el regidor no adscrit, per-
què l’Ajuntament lideri la 
completa implementació 
del plantejament museolò-
gic, museogràfic i arquitec-
tònic del Museu de Cerà-
mica La Rajoleta. El text 
presentat planteja que els 
espais expositius de la fu-
tura La Rajoleta expliquin 
i ofereixin un coneixement, 
una visió i una reflexió a les 
generacions actuals i futu-
res del que va suposar la 

fàbrica per a la ciutat.

Altres mocions 
aprovades
Durant el Ple també es va 
prendre un acord per iniciar 
la tramitació per recórrer 
davant del Tribunal Consti-
tucional la reforma local de 
l’Estat. A més es va aprovar 
una moció de rebuig a la pu-
jada del preu del transport 
metropolità, i es va donar 
suport a sancions per a les 
entitats financeres amb pi-
sos desocupats.

Llum verda per a la construcció dels 
dos mercats municipals
Es va aprovar per unanimitat en el Ple Municipal d’Esplugues una 
moció per desencallar l’execució del projecte de les dues instal·lacions

El Baix Llobregat encapçala el rànquing 
de mala accessibilitat dels treballadors 
al transport públic
Més del 64% dels treballadors disposa de bons o molt bons 
accessos, però un 21% els tenen deficients

El Pacte Industrial de la 
Regió Metropolitana de 
Barcelona va presentar 

l’estudi “Accessibilitat en 
transport públic col·lectiu 
als polígons d’activitat 
econòmica de la RMB” que ha 
realitzat amb la col·laboració 
de l’Autoritat del Transport 
Metropolità (ATM). L’estudi 
permet conèixer l’oferta 
de transport públic de què 
disposen les gairebé 300.000 
persones que treballen als 
728 polígons de la Regió 
Metropolitana de Barcelona 
(RMB) i, alhora, serveix per 
millorar la planificació de la 
seva mobilitat.

En el moment de l’elaboració 
de l’estudi, la RMB disposava 
en el seu conjunt de 10.391 
parades de transport 
públic col·lectiu. La gran 

majoria corresponen a 
parades d’autobús (10.039 
parades) de les quals 4.265 
són urbanes i 5.774 són 
interurbanes. La resta de 
parades, 352, corresponen 
als diferents modes 
ferroviaris, les quals es 
distribueixen: 116 parades 
de metro, 61 parades 
del tramvia, 103 parades 
del servei de Rodalies de 
Catalunya, 62 parades de 
Ferrocarrils de la Generalitat 
de Catalunya i 10 parades 
dels diferents funiculars.

Els resultats d'aquest estudi 
mostren que un 80,6 % dels 
treballadors dels polígons 
de la RMB gaudeixen 
d'una accessibilitat en 
transport públic bona, un 
6,9% millorable i un 12,5% 
deficient. En nombres 

absoluts, 57.500 treballadors 
dels polígons de la RMB tenen 
una accessibilitat en transport 
públic deficient o millorable.

Carles Ruiz, president del 
Comitè Executiu del Pacte 
Industrial, ha destacat 
que “la competitivitat 
industrial d'un territori ve 
molt condicionada per la 
qualitat dels seus polígons 
d'activitat econòmica, que 
són el suport físic on les 
empreses desenvolupen 
la seva activitat”. En aquest 
sentit, ha insistit en què “la 
millora de l'accessibilitat en 
transport públic als polígons 

de la RMB és un element 
clau per afavorir la seva 
qualitat, la competitivitat de 
la indústria i la sostenibilitat 
del territori metropolità”.

El Barcelonès és la comarca 
amb una millor accessibilitat, 
i per contra el Baix Llobregat 
és una de les comarques 
amb més treballadors amb 
accessibilitat deficient o 
millorable. A més, és la 
comarca amb un major 
nombre de treballadors amb 
accessibilitat deficient o 
millorable (20.500).
D’altra banda, el Baix 
Llobregat és la segona 
comarca amb més superfície 
i treballadors als seus PAE. 
Més del 64% dels treballadors 
disposa d’una bona o molt 
bona accessibilitat, però un 
21% la tenen deficient.

T. 93 656 68 67

www.construclam.com | contacto@construclam.com

Construccions S.L

Fundada en 1995, se ha consolidado como empresa 
constructora de referencia, gracias a su alto grado de 
profesionalidad y servicio.

REHABILITACIÓN INTEGRAL DE EDIFICIOS  -  TRABAJOS VERTICALES

MANTENIMIENTO DE EDIFICIOS Y NAVES INDUSTRIALES 

OBRA NUEVA  -  REFORMAS INTERIORES Y DECORACIÓN  -  DEPARTAMENTO DE ARQUITECTURA 

PROYECTOS DE OBRA MAYOR Y MENOR   -  TRAMITACIÓN DE LICENCIAS DE OBRA Y SUBVENCIONES

SE REALIZAN LOS PRESUPUESTOS SIN COMPROMISO
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Unes 14.000 persones van visitar el 
Mediterranean Diving a Cornellà
La quinzena edició del Saló de la Immersió es va acomiadar 
amb un increment del 17% del nombre de visitants

El Saló de la Immersió va 
tancar les seves portes 
fins a 2015. Una fira on 

han participat un centenar 
d'expositors aproximada-
ment, dels quals, un 20% 
s'han estrenat aquest any en 
el saló. L'increment també 
s'ha constatat en el nombre 
de visitants arribant al vol-
tant de 14.000 persones. Els 
materials d'última generació, 
els packs vacacionals amb 
sortides de busseig que s'han 
ofert en la fira i les demostra-
cions d'apnea estàtica, van 
ser els principals reclams del 
Mediterranean Diving.

Demostracions  
I batejos
El campió d'Espanya i sub-
campió del Món d'Apnea Es-
tàtica, Aleix Segura, va ser un 
dels grans atractius de l’edició 
d’enguany. Les seves demos-
tracions que es van dur a ter-
me durant el cap de setmana 
en la piscina instal·lada en 
el recinte firal va aplegar un 
gran nombre de persones. 
També es van arribar a prac-
ticar al voltant d'un centenar 

de batejos d'immersió a nens 
i nenes que han volgut viure 
aquesta primera experiència 
sota l'aigua.

D’altra banda, en les moda-
litats de submarinisme que 
s'han promocionat en la fira, 
cal destacar l'interès pel bus-
seig sota gel que encara que 
sempre s'ha practicat, fa pocs 
anys que es comercialitza 
com a activitat més popula-
ritzada. En destinacions, les 
ja tradicionals com Mar Roig, 

Maldives o Filipines conti-
nuen sent les preferides. 

Quant a la tendència del 
busseig, al llarg d'aquests 
tres dies s'ha posat de ma-
nifest que el sector es man-
té amb bones perspectives 
amb un increment anual 
d'un 5% aproximadament 
i amb la tendència creixent 
dels bussejadors europeus 
que prenen els nostres fons 
marins com a preferents al-
hora d'escollir destinacions.

Jaume Bosch: “Farem un Ateneu 
Santboià que satisfaci tothom i que 
respongui a totes les expectatives”

“No hi ha hagut cap 
canvi de posicio-
nament. La nostra 

intenció és fer un Ateneu 
Santboià que pugui satisfer 
tothom i que respongui to-
tes les expectatives”. Així de 
clar s’ha mostrat l’alcalde de 
Sant Boi de Llobregat, Jaume 
Bosch, a l’hora de valorar la 
notícia que ha publicat un mi-
tjà de comunicació el qual feia 
referència a un canvi d’opinió 
del consistori municipal per la 
seva decisió de no enderrocar 
l’Ateneu Santboià com a con-
seqüència de la pressió veïnal.

D’altra banda, Bosch mani-
festa que “fins que es tingui 
el projecte enllestit no tira-
rem res. Abans però cal obrir 
un procés participatiu de la 
ciutadania, que ha de ser el 
més transparent possible. 
I una vegada tinguem el 
projecte global, que ara per 
ara no hi ha res, a les hores 
farem un pla de rehabilita-
ció progressiu. Cal acabar de 
definir també el pla d’usos.”

El teatre
Referent al teatre, Jaume 
Bosch considera que aquesta 

construcció està molt deterio-
rada pel pas del temps, ja que 
quan es va construir es va fer 
“amb materials de baixa qua-
litat i, per tant, té moltes pos-
sibilitats de ser enderrocat i 
fer un espai nou que s’adapti 
a les necessitats actuals com 
per exemple en la seva capa-
citat de butaques” i afegeix 
que “ara cal tenir el pressu-
post per a la seva rehabilitació 
i, posteriorment, consensuar 
els terminis d’execució”. Una 
reforma de l’Ateneu Santboià 
que podria començar a ser 
una realitat a partir del 2015.

L’alcalde de Sant Boi obrirà un procés participatiu de 
les entitats i la ciutadania per aportar idees al futur 
projecte de la instal·lació cultural

Esplugues de Llobregat tindrà horts 
urbans en un futur
La Universitat de Barcelona participa en aquest projecte 
assessorant el consistori municipal

L’alcaldessa, Pilar Díaz, 
va signar amb el rec-
tor de la Universitat de 

Barcelona, Dídac Ramírez, 
un conveni de col·laboració 
en virtut del qual les dues 
institucions treballaran con-
juntament en la definició i 
disseny de la creació en el 
municipi d’horts urbans. 
Amb aquest acord, el consis-
tori municipal enceta el pro-

cés per fer realitat el compro-
mís adquirit pel Ple, en febrer 
de 2013, amb l’aprovació 
d’una proposició ciutadana 
de l’Associació Veïns i Veïnes 
d’Esplugues. Així mateix, 
aquest és un dels punts del 
pacte entre PSC i ICV-EUiA 
sobre el Pressupost mu-
nicipal per a 2014. Díaz va 
destacar que “la ciutadania 
d’Esplugues rep amb molta 

il·lusió la posada en marxa 
d’aquest projecte, que, a 
més, ens permet fomentar 
una activitat que s’havia 
perdut i que, en aquests mo-
ments, és fonamental des 
d’una perspectiva social”.

Col·laboració 
universitària
La Universitat de Barcelo-
na, a través de la Fundació 
Solidaritat UB, assessorarà 
l’Ajuntament d’Esplugues 
en la definició dels objec-
tius específics dels horts 
urbans, aplicant criteris 
ecològics (cultiu de pro-
ductes de temporada per a 
l’autocomsum) i tenint com 
a prioritat la d’afavorir, 
amb aquesta iniciativa, 
els col·lectius més vulne-
rables. En el marc del con-
veni també s’identificaran 
els usuaris potencials, 
s’estudiaran les fórmules 
de gestió més adients i 
s’analitzaran els espais dis-
ponibles per a la seva re-
conversió en horts urbans.
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David González
Sommelier Enoteca Vinoscopio

Parlem de vins

Agenda del vi

Olivia Brut Nature Reserva
Cava Biodinámico
DO. Cava
93/100

14 €

La delicadesa i femenitat d’aquest cava 
elaborat íntegrament amb la varietat char-
donnay, combinades amb la força que li 
proporciona la criança, fan que generi ad-
miració i que mai passi desapercebut. Com 
la dona que ho inspira.

Color daurat de palla brillant. Bombolla fina i 
totalment integrada. Perlatge delicat i elegant.

Aromes frescos i afruitats propis de la varie-
tat. Es combinen amb lleugers matisos de 
fruita confitada i fruits secs, aportats per la 
maduresa de la llarga criança.

Carbònic integrat de forma impecable, la qual 
cosa fa que el pas per boca sigui sedós i equili-
brat. Notes de fruita i de dolços a via retronasal.

El Sumiller recomana:

Tots els que vivim a prop de Barcelona tenim en els 
pròxims dies, una sèrie d’esdeveniments i fires dignes 
d’admiració. Alimentària es celebra cada dos anys i hem 
d’aprofitar.

Us faig partícips d’una petita selecció d’allò que no us 
tindrieu que perdre:

SALÓ VINUM NATURE 
ORGANIC WINE FAIR 
Dijous 27 de març
Museu Marítim de Barcelona

La feria professional que re-
uneix la mostra més repre-
sentativa dels cellers de pro-
ducció ecològica de la regió, 
com a resposta a la demanda 
actual de productes BIO més 
naturals, saludables i respe-
tuosos amb el consumidor i 
el medi ambient.

LA MÚSICA DEL VI-8è Acte
31 de març de 2014, 
de les 11.00 a 20.00 hores
Casa Llotja de Mar. Passeig 
d’Isabel II, Nº1. Barcelona

La Música del Vi és una de-
gustació excepcional de 
caràcter bianual amb més de 
120 cellers representats per 
Vila Viniteca.

ALIMENTÀRIA 2014 - Intervin
Del 31 de març al 3 d’abril
Recinte Ferial Gran Via 

800 empreses vinícoles que 
presentaran una àmplia ofer-
ta en vins negres, blancs, ro-
sats, caves i altres escumosos 
i begudes espirituoses. 

Aquests tres esdeveniments 
tenen un caràcter profesio-
nal, encara que qualsevol 
amant del vi sabrà trobar el 
medi de poder accedir-hi. Si 
no és posible, Vinoscopio, 
amb la col.laboració dels Tres 
Tombs de Torrelles de Llobre-
gat i l’ajuntament d’aquest 
petit municipi de la comarca 
del Baix Llobregat (Barcelona) 
intentaran un any més traslla-
dar la sensibilitat de les fires 
professionals als carrers. 

5ª FIRA DEL VI DE
TORRELLES DE LLOBREGAT
Del 7 al 8 de juny
Carrer Major 
de Torrelles de Llobregat

Més de 25 cellers de diferents 
àrees geogràfiques, amb espe-
cial protagonisme de les Deno-
minacions d’Origen catalanes, 
hi seran en un entorn  encan-
tador i familiar en el marc de 
la Fira de la Cirera i donaran a 
conèixer i a tastar més de 100 
vins diferents, decenes de tas-
tos guiats, gastronomia… Una 
fira en la que el profesional es 
troba com si estigués en el seu 
dia lliure i l’aficionat com si fos 
un professional.

Cursos de Reiki, Talleres, Meditaciones, Terapia Espiritual con Reiki, 
Sanación Akashica, Limpiezas Energéticas de Viviendas y Empresas, 
Masaje Ayurveda, Reflexología, Coaching, Constelaciones 
Familiares, Flores de Bach, Terapias Complementarias…

VENTA DE: Minerales: Collares, Pulseras, Pendientes, Amatistas, Lám-
paras de Sal; Palo Santo, Inciensos, Aceites y Quemadores, Orgonitas, 
Malas y Pulseras Tibetanas, Tapices y Cubrecamas, Cuencos Tibetanos, 
Figuras, Cajas de Madera, Atrapa Sueños, Budas de Piedra….

DISTRIBUIDORES DE: The Capsoul, Cápsulas de Café, Té e Infusio-
nes y Té a Granel, Solidario con el Cáncer Infantil. Todos sus Benefi-
cios se destinan a Ayudar a los Niños Enfermos de Cáncer.

DISTRIBUIDORES DE: Xango,Zumo de Mangostán con numero-
sas Pruebas Científicas de sus Beneficios para la Salud.

C/ Penedés, 4, Sant Andreu de la Barca, Barcelona
web: www.danaki.es /  Tel: 93-635.65.15 - 667.22.15.11 

Les infraccions a Molins 
augmenten un 62%
Es van obrir un total de 244 expedients administratius que representa un 
increment acumulat del 187% respecte a l’any 2011

Durant l’any 2013 la Guàr-
dia Urbana va obrir 
244 expedients admi-

nistratius per infraccions de 
l’Ordenança de Convivència 
Vilatana de Molins de Rei, un 
62% més que a l’any anterior. 
Aquesta és la dada més des-
tacada que es va presentar 
durant la Junta Local de Segu-
retat celebrada a l’Ajuntament. 

La Junta Local de Seguretat 
és l’organisme de coordinació 
dels diferents cossos policials 
que actuen a Molins de Rei. 
Durant la trobada de treball 
es van exposar algunes dades 
relatives a la seguretat del mu-
nicipi. Una de les més destaca-
des és l’increment dels expe-
dients oberts per infraccions 
de l’Ordenança de Convivèn-
cia Vilatana. L’any 2013 es van 
obrir 244 expedients, que són 
un 62% més que l’any 2012 
i un increment acumulat del 
187% respecte a l’any 2011. 

L’àmbit en el qual més s’han 
intensificat les denúncies és 
el dels excrements de gossos, 
que en dos anys s’han multi-
plicat per 10 i actualment ja 
se’n posa una cada 10 dies. 
També han incrementat nota-
blement les actuacions contra 
el consum d’alcohol a la via 
pública, l’anomenat botellón, 
amb un 21% respecte al 2012 
i un 130% acumulat respecte 
al 2011. Els expedients per ús 
indegut de la via pública han 
passat de 32 a 60 i els relacio-
nats amb la convivència entre 
veïns han passat de 46 a 71. 

Pel què fa a les dades rela-
cionades amb les infraccions 
penals (delictes i faltes) les 
xifres apunten a un augment 
del 12’4% respecte al 2012 
si bé les detencions encara 
han crescut més, un 18’8%, 
passant de les 64 a les 76. 
També cal destacar que en 
els darrers mesos s’han des-

articulat les dues principals 
bandes responsables de 
molts robatoris a Molins de 
Rei, cosa que fa pensar als 
comandaments policials que 
aquestes dades es reduiran 
durant aquest any 2014. En 
qualsevol cas, la taxa de de-
lictes i faltes penals per cada 
1.000 habitants de Molins de 
Rei és de 46’39, i continua 
estant molt allunyada de les 
xifres de Catalunya (67’24) i 
del Baix Llobregat (58’27).

L’alcalde de Molins de Rei, 
Joan Ramon Casals, conside-
ra que “les dades demostren 
que a nivell local estem tre-
ballant per garantir la convi-
vència a la vila i que les en-
titats incíviques no passen 
desapercebudes” i en aquest 
sentit ha afegit que “preferi-
ríem que no s’haguessin 
d’obrir expedients ni posar 
sancions perquè tothom ac-
tua de forma responsable”. 

Casals també ha apuntat 
que “paral·lelament a l’acció 
de la Guàrdia Urbana i dels 
agents cívics en els propers 
mesos impulsarem diferents 
accions de conscienciació 
per afrontar problemes com 
el dels excrements dels gos-
sos o l’ús indegut de la via 
pública des d’una vessant 
positiva i destacant a aque-
lla immensa majoria de mo-
linencs i molinenques que 
actuen correctament”.

Amazon, la multinacional 
de comerç electrònic, 
té previst aterrar a Ca-

talunya, on vol obrir un nou 
centre logístic. El municipi 

escollit serà El Prat de Llo-
bregat i, més concretament, 
uns terrenys, de propietat 
d’Incasol, que hi ha en el po-
lígon Mas Blau II de més de 

155.000 metres quadrats. A 
més, la situació estratègica i 
de comunicacions els fan ser 
privilegiats, ja que estan a to-
car de l’aeroport Barcelona-El 
Prat i del port de Barcelona. 
Segons informacions que 
han arribat a La Premsa del 
Baix, el projecte podria ser 
una realitat a finals de l’any 
2015 i suposaria la creació 
d’uns 3.000 llocs de treball. 
Si finalment l’aposta és Cata-
lunya, Amazon tindrà a Espan-
ya el seu segon centre logístic 
després del que té a Fernando 

de Henares (Madrid).
Segons el conseller d’Empresa 
i Ocupació, Felip  Puig, ha ma-
nifestat que “seria una impru-
dència parlar d’aquest tema 
quan encara no està cecidit. 
Cal discreció, seguretat jurí-
dica i seriositat. El que sí es 
cert és que la Generalitat de 
Catalunya continua treballant 
perquè no només Amazon 
puguin escollir Catalunya sinó 
d’altres multinacionals.”
La firma compta actualment 
amb una vintena de centres 
logístics a Europa. 

Amazon ha escollit El Prat per 
obrir un nou centre logístic
S’ubicaria en el polígon Mas Blau en un terreny de més de 150.000 metres quadrats
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SOCIETAT
Viena inaugura un nou 
establiment a Sant Boi
Establiments Viena ha inaugurat el seu primer 

establiment a Sant Boi de Llobregat

El nou Viena és un xalet 
que es divideix en planta 
baixa i altell. Té una 

superfície de 647 metres 
quadrats i una capacitat total 
de servei per a 290 comensals 
asseguts, 226 a l’interior 
del local i 64 a la terrassa. 
L’establiment disposa de 
servei d’AutoViena, wi-fi 
gratuït i ofereix servei en un 
ampli horari, de les 08.00h 
a les 24.00h cada dia, i fins 
a la 01.00h els divendres, 
dissabtes i vigílies de festius. 
Les obres del local, que es 
van iniciar a meitats del 
passat mes de setembre, han 
suposat per a l’empresa una 
inversió total d’un milió nou-
cents mil euros i ha generat 
un total de 28 llocs de treball, 
dels quals 8 és personal 
d’altres establiments que 

han estat promocionats amb 
aquesta obertura i 20 que 
han estat coberts amb noves 
incorporacions.
La inauguració d’aquest nou 
xalet Viena, que representa 
el quaranta-quatrè local de 
l’empresa, ha anat a càrrec 
de Marc Siscart, conseller 
delegat i director general 
d’Establiments Viena; i 
ha assitit Jaume Bosch 
Pugès, alcalde de Sant Boi 
de Llobregat; José Ángel 
Carcelén Luján, primer 
tinent d’alcalde de Sant 
Boi de Llobregat i Josefa 
Zapata González, regidora 
del districte 3: Camps/
Casablanca.
El nou establiment de la ca-
dena està ubicat a l’avinguda 
de la Marina, 2 cantonada 
amb la carretera del Prat, 10.

Els cinemes Lauren de Viladecans 
tindran una segona oportunitat
L’empresa multinacional STP Group adquirirà l'edifici per tornar a exhibir 
pel·lícules, i construirà una sala de teatre i dos negocis d’hostaleria

Els aficionats al cine-
ma i a la cultura estan 
d’enhorabona. Els cine-

mes Lauren de Viladecans, 
que van tancar l’abril del 
2013, tornaran a obrir les se-
ves portes en un futur pròxim. 
L’empresa multinacional STP 
Group, dedicada a forma-
ció, consultoria, televenda i 
desenvolupament tecnolò-
gic, està treballant de valent 
per recuperar i transformar 
aquest edifici en una referèn-
cia cultural a la ciutat baix-
llobregatina. Rafael Álvarez, 
director general d’STP Group, 
destaca que l’empresa està 
“molt compromesa amb el 
municipi i amb altres projec-
tes de responsabilitat social.”

Un projecte   
en tres fases
Aquest ambiciós projecte de 
reformar els cinemes Lauren 
té, segons explica Álvarez, tres 
fases: “La primera serà habilitar 
una zona de restauració 
amb la inauguració d’una 
geladeria on abans hi havia un 

negoci de llaminadures i que 
comptarà amb la col·laboració 
d’Unilever España SA (Frigo). 
A més també volem fer un 
restaurant. Tenim previst obrir 
les portes aquest estiu.”

Posteriorment hi haurà 
una segona fase que serà 
“una realitat a la tardor on 
inaugurarem cinc sales de 
cinema de les vuit previstes 
(s’ampliarà en funció de la 
demanda amb tres sales 
més). Volem instal·lar la 
darrera tecnologia (HD i 3D) 
perquè, a preus populars, els 
viladecanencs i els ciutadans 
d’altres municipis veïns 
tinguin la possibilitat d’anar 
al cinema tan d’estrena 
com per veure pel·lícules 
en versió original i, fins i 
tot, disposar d’un espai per 
al desenvolupament del 
cinema alternatiu. Tot això 
ho gestionarà una empresa 
externa. La meva intenció és 
que no sigui una multisala 
més”. I afegeix que hi haurà 
una tercera fase, “que potser 
sigui en paral·lel a la segona 

on s’habilitarà un nou teatre 
(es reformarà dues sales 
de cinema) per a col·legis i 
entitats culturals locals, que 
serà de cessió gratuïta”.

El director general d’STP 
Group vol deixar molt clar 
que aquest “és un projecte 
privat amb una gran 
responsabilitat civil i social, 
és a dir, un projecte per a la 
ciutat on sabem que serà 
difícil recuperar la inversió, ja 
que mai es podrà amortitzar”. 
El cost de l’operació -compra 
i reforma- serà d’uns dos 
milions d’euros.

Difícils  
negociacions
La compra dels antics cine-
mes Lauren està sent una 
tasca molt feixuga, ja que 
el promotor està negociant 
amb vuit entitats ban-
càries diferents,propietàries 
d’aquest edifici després que 
l’empresa Lauren Films no 
va poder fer front als deutes 
que havia contret. “Quatre 

d’elles ja han venut la seva 
part de participació, i les al-
tres quatre estem en nego-
ciacions, que podrien culmi-
nar el pròxim dijous. De fet, 
fins ara érem els encarregats 
del seu control i el mante-
nim, ja que des que va tan-
car s’havia deteriorat molt i, 
fins i tot, havia estat objec-
te de robatoris. Finalment 
vam pesar fer una oferta als 
bancs per rehabilitar l’edifici 
i transformar-lo un centre 
cultural i cinematogràfic per 
al municipi”, explica Álvarez. 

Una vegada que STP Group 
es converteixi definitiva-
ment en el propietari i co-
mencin les obres de remo-
delació, la preocupació del 
seu promotor d’aquesta ini-
ciativa empresarial serà cer-
car un nou nom: “Estem en 
contacte amb l’Ajuntament 
de Viladecans per trobar 
el nom més adequat. La 
col·laboració amb el con-
sistori està sent fonamental 
per dur el projecte enda-
vant”, afirma Álvarez.
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MEDI AMBIENT
El Parc de Torreblanca es converteix 
en una gran ludoteca ambiental

Diumenge 2 de març 
va entrar en funciona-
ment la nova ludoteca 

ambiental del parc de Torre-
blanca. Un nou espai de joc 
i aprenentatge adreçat ma-
joritàriament a famílies amb 
infants. A través de les activi-
tats que s'hi desenvoluparan 
dinamitzades per educadors 
ambientals, esdevindrà un 
espai de descoberta del parc, 
on es posarà en valor la im-
portància del medi natural i 
patrimonial, dels espais lliu-
res, de l'evolució històrica i la 
identitat, així com la difusió 
dels valors de civisme i res-
pecte per l'entorn. La prova 
pilot de la ludoteca ambien-
tal al parc de Torreblanca es 
desenvoluparà durant els 
cinc diumenges del mes de 
març de 10.30 a 14h.

La plaça de la Torre, a prop 
del Mercat de pagès, aco-
llirà la carpa de la ludoteca 
ambiental del parc de la 
Torreblanca. El seu format  
i ubicació és ideal per a in-
cloure un punt d'informació 
i promoció del parc de To-

rreblanca i de la Xarxa de 
Parcs Metropolitans i de les 
activitats que s'hi desen-
volupen. D’altra banda, els 
serveis que donarà la Lu-
doteca en aquesta primera 
fase de funcionament són: 
servei de préstec, espai de 
joc, tallers i itineraris.

L'espai de Joc i els tallers 
tindran un preu de 2 euros 
per persona amb una dura-
da màxima de dues hores. 
Es donarà la possibilitat de 
fer reserves per a activitats 
de setmanes properes, cal-
drà però, fer el pagament 
d'aquestes per avançat.

La ludoteca ambiental ha 
de ser un projecte econò-
micament sostenible per 
ell mateix a mitjà termini. 
En aquesta primera etapa, 
l'AMB donarà el suport ne-
cessari a l'Associació Tres 
Quarts de Quinze per impul-
sar el projecte.

Recurs educatiu
La ludoteca ambiental po-
drà esdevenir un recurs 
educatiu per a centres esco-

lars o de lleure de la zona i 
dinamitzar i centralitzar di-
ferents activitats i propostes 
culturals i de lleure que es 
puguin dur a terme al parc, 
promogudes per altres enti-
tats dels municipis implicats.

Un projecte de l’AMB
Aquesta ludoteca ambiental 
és un projecte impulsat 
per l'Àrea Metropolitana de 
Barcelona (AMB), amb el 
suport del Consell Comarcal 
del Baix Llobregat i els 
ajuntaments de Sant Feliu de 
Llobregat, Sant Joan Despí i 
Sant Just Desvern (municipis 
on està situat el parc de 
Torreblanca). L'Associació 
Tres Quarts de Quinze 
desenvoluparà el projecte 
de Ludoteca Ambiental  del 
parc de Torreblanca.

El nou espai de joc i aprenentatge, està adreçat 
majoritàriament a famílies amb infants

El Delta de Llobregat millora en la 
biodiversitat dels seus espais

El Consorci per a la Pro-
tecció i la Gestió dels 
Espais Naturals del 

Delta del Llobregat ha 
presentat la Memòria de 
Gestió de l'any 2013, que 
reflecteix una millora en 
la biodiversitat d'aquests 
espais, tant pel que fa a la 
flora com a la fauna. Una 
dada rellevant és el gran 
nombre d'espècies d'aus 
anellades en diferents 
anys per l'Institut Català 
d'Ornitologia, 105 en total, 
el major de qualsevol altre 
espai natural de Catalunya. 
Aquest fet demostra la ri-
quesa i varietat d'ambients 
del delta del Llobregat.
Les dades dels últims se-
guiments de l'avifauna 
demostren que els espais 
protegits del delta són 
punts de descans vitals per 
a moltes espècies d'aus 
migratòries, especialment 
de llarga distància. Amb 
l'anellament s'ha consta-
tat que durant l'època de 
reproducció, aquests espais 
acullen una bona població 
d'ocells passeriformes nidifi-
cants especialitzats en zones 
humides, ambients que ocu-
pen molt poca superfície en 
el conjunt de Catalunya.

Nucli de cria   
de gavina corsa

Entre la fauna amenaçada 
present al Delta del Llobre-
gat i que és objecte de se-
guiment especial es troba 
la gavina corsa. Aquesta au 
només nidificava amb regu-
laritat al delta de l'Ebre, però 
des de 2009 té un altre nucli 
de cria al Delta del Llobre-
gat, al tram final del riu (de-
clarat refugi de pesca).

L'any 2013 s'ha constatat que 
aquest espai s'ha consolidat 
no només com a punt de 
cria, sinó també com a zona 
de concentració prenupcial 
i postnupcial de les gavines 
corses. Aquestes aus ja han 
intentat criar a les platges de 
Ca l'Arana i dels Carrabiners, i 
molt probablement ho acon-
seguiran en el futur si en mi-
lloren les condicions.

Fongs i orquídies
D’altra banda, la Societat Ca-
talana de Micologia fa pros-
peccions de fongs dunars a 
les pinedes protegides del 
delta. Les condicions climàti-
ques de 2013 no van ser pro-
pícies per als fongs, però tot i 
així s'hi van trobar cinc espè-
cies que no havien estat cita-

des en els estudis anteriors. 

Pel que fa a les orquídies, 
han estat localitzades 15 es-
pècies al delta del Llobregat, 
amb un total de 3.820 peus 
comptabilitzats l'any passat, 
un augment important res-
pecte dels registres de 2012, 
quan se'n van comptar 1.264. 
Les espècies d'orquídia més 
abundants són l'abellera ver-
mella, l'abellera de la passió i 
el gall parviflor.

Espais de gran valor
En els espais naturals del 
Delta del Llobregat hi ha 
presents 20 hàbitats natu-
rals considerats d'interès 
europeu, tres dels quals es 
consideren de protecció 
prioritària: llacunes costane-
res, dunes amb pinedes de pi 
pinyer o de pinastre, i aigua-
molls calcaris amb mansega. 

L'estat de salut d'aquests 
hàbitats és acceptable, 
però millorable, ja que al-
guns espais van recuperant 
els seus organismes i fun-
cionament característics, 
com la llacuna de Cal Tet, 
però altres encara no ho 
aconsegueixen, com la lla-
cuna de la Ricarda i la llacu-
na i maresma del Remolar.

Acumula el nombre més gran d’espècies d’aus anellades de Catalunya

SUCESSOS
La Guàrdia Civil deté una dona per 
fer trucades en nom d’Al-Qaida
És veïna del Prat de Llobregat i, a més, està acusada 
de cometre injúries a internet i simular delictes

La Guàrdia Civil ha detin-
gut una veïna del Prat de 
Llobregat que està acu-

sada de cometre presump-
tament més de mil delictes 
amb telèfons mòbils i targetes 
falses. Segons la investiga-
ció, hauria trucat a aeroports 
(Barcelona-el Prat i Grana-
da), estacions d’autobusos 
(Granda i Guadix), estacions 
de tren (França i Sants), Ajun-
taments (Granada, Almuñé-
car), el servei d’emergències 
112 d’Andalusia i el servei 
d’emergència de la Guàr-
dia Civil de Barcelona, amb 
l’objectiu de donar falsos 
avisos de bomba en nom 
d'Al-Qaida, a més de cometre 
injúries a internet i simular 
delictes. La detinguda hau-
ria comès un total de 1.083 
delictes contra la seguretat 
col·lectiva arran de les truca-
des per donar falsos avisos de 
bomba, acusacions i denún-
cies falses, injúries a través de 
mitjans de difusió i internet i 
simulacions de falsos delic-

tes (violència de gènere o 
desaparicions).
Segons fons de la Guàrdia 
Civil, va activar un total de 
seixanta quatre línies de 
telèfon diferents en deu 
locutoris de Barcelona, Ma-
taró, el Prat de Llobregat, 
Cornellà, Premià de Mar i 
Sant Joan Despí amb les 
quals hauria comès delictes 
que han generat importants 
despeses per a les arques 
públiques i per les quals hi 
ha quatre querellants i més 
d'un centenar de víctimes.

La detenció d’aquesta dona 
forma part de l'operació 'Lla-
maya' que a permès la de-
tenció de nou persones més 
a més d’imputar a cinc, que 
eren propietaris d'una dese-
na de locutoris que activaven 
les targetes de telefonia de 
prepagament a nom de per-
sones als que se'ls havia usur-
pat la identitat i falsejaven els 
contractes d'adquisició amb 
les operadores.

Agents de la Policia de 
la Generalitat-Mossos 
d’Esquadra de la Uni-

tat d’investigació de la co-
missaria de Martorell han 
culminat una investigació 
iniciada l’any passat que ha 
portat al desmantellament 
d’un grup de lladres espe-
cialitzats en robatoris de ca-
ses i falsificació de moneda, 
format per homes d’edats 
compreses entre 28 i 45 anys 
i amb domicilis a  Barcelona 
i l’Hospitalet. Aquestes de-
tencions, que s’emmarquen 
dins d’una investigació per 
robatoris amb força a cases, 
van permetre també rela-
cionar el grup amb delictes 
per falsificació de moneda i 
efectes timbrats.

A banda de la detenció 
d’aquest grup, els mossos 
van culminar la investigació 
detenint un cinquè home 
que es dedicava a vendre 
objectes robats que els de-
tinguts li portaven. Aquest 
home va ser arrestat el pas-
sat 17 de febrer a Martorell 

per delictes de receptació i 
conductes afins.

La investigació es va iniciar 
a finals de l’any passat quan 
es van registrar 17 robatoris 
amb força al municipi de Coll-
bató (Barcelonès) en un curt 
període de temps. En tots els 
casos buscaven cases en zo-
nes residencials, envoltades 
de jardins o murs i prop de 
vies ràpides que facilitessin la 
fugida. Accedien al domicili 
forçant finestres amb algun 
objecte que permetés fer pa-
lanca i sempre quan els seus 
propietaris es trobaven fora. 
Principalment buscaven joies.

El grup, molt actiu, no es 
limitava al municipi de 
Collbató sinó que els inves-
tigadors van constatar que 
buscaven urbanitzacions de 
tota Catalunya per dur a ter-
me els seus robatoris.

Una vigilància més estre-
ta va permetre als mossos 
determinar que a banda de 
robar cases, el grup es de-

dicava a una altra activitat 
il·lícita a la qual cada vega-
da invertien més temps, la 
falsificació de moneda.

Finalment, el passat 9 de 
gener, els investigadors van 
detenir ‘in fraganti’ al grup 
mentre estava realitzant 
una presumpta transacció 
il·legal. Els agents van loca-
litzar un sobre preparat per 
ser venut amb 1150 euros 
en bitllets falsificats.

El 10 de gener d’enguany i 
arran de la detenció del grup 
es va fer una entrada i escor-
coll al domicili d’un dels ho-
mes on se sospitava que cen-
tralitzaven la feina. En el pis es 
van trobar 1237 bitlles de 50 
euros, 406 de 20 euros, 477 de 
10 euros i 98 bitllets de 100 eu-
ros que van resultar ser falsos.

La investigació però no va 
finalitzar, ja que els agents 
sospitaven que hi havia 
una cinquena persona que 
s’encarregava de vendre les 
joies que el grup robava. Els 
agents sospitaven d’un home 
amb qui s’havia relacionat el 
grup en nombroses ocasions i 
que regentava una botiga de 
compra i venda d’or.

Aquest home de nacionali-
tat italiana, 66 anys i veí de 
Barcelona finalment va ser 
relacionat amb la venda de 
material robat i se’l va de-
tenir el passat 17 de febrer 
d’enguany per un delicte de 
receptació i conductes afins.
Els cinc homes van passar a 
disposició judicial quedant 
dos d’ells en llibertat amb 
càrrecs. Els altres tres homes 
van entrar a presó.

Els Mossos desarticulen un grup de lladres especialitzats en robatoris 
a cases al Baix Llobregat i en la venda de moneda falsificada
El grup triava cases unifamiliars en zones 
residencials i que tinguessin alguna via ràpida a 
prop per facilitar  la seva fugida
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CULTURA
L’Arxiu Històric Municipal de Sant 
Boi augmenta el seu patrimoni
Es farà càrrec del fons documentals de la centenària 
Impremta Llobregat, amb més de 1.500 documents

Més de 1.500 docu-
ments de la Impremta 
Llobregat, la indústria 

més antiga del municipi en 
el sector de les arts gràfiques, 
seran gestionats per l’Arxiu 
Històric Municipal de Sant 
Boi de Llobregat. Es perme-
ten seguir l'evolució comer-
cial, social i política del segle 
XX a través dels dissenys i els 
treballs realitzats per aquesta 
empresa centenària.

El material és molt valuós 
per conèixer diferents as-
pectes de la història local 
(mitjançant documents com 
programes de Festa Major, 
cartells de concerts, balls, 
exposicions o conferèn-
cies, anuncis publicitaris...) i 
l'evolució del disseny al llarg 
del segle XX (modernisme, 
noucentisme, racionalisme, 
classicisme i funcionalisme). 
Les principals institucions, 
entitats i empreses de Sant 
Boi (l'Ajuntament, els hospi-
tals psiquiàtrics, l'església, els 
ateneus, la UE Santboiana...) 
han format part de la clien-
tela d'aquesta empresa de-
gana del sector, que també 
treballava per a poblacions 
veïnes que no comptaven 
amb cap indústria similar. 

La seva història
La Impremta Llobregat va 
ser fundada per Alfons Font 
Vilaplana cap als volts de 
l'any 1909 a l'actual carrer de 
l'Alou (abans, carrer Prim). El 
seu fill Joan i la seva néta 
Montserrat van donar-li con-
tinuïtat durant dècades. A 
les acaballes de la dècada 
dels vuitanta el negoci, de 
base familiar i tradicional, 
es va traspassar als treba-
lladors, que a dia d'avui el 
mantenen obert. La seu és, 
des de fa més de noranta 
anys, l'edifici noucentista del 
carrer Vermell, 32-34, al bell 
mig del nucli històric. 

Reconeixement al projecte de 
Remodelació de la riera de la Salut 
de Sant Feliu
El guardó el va concedir l’Associació Espanyola 
de Fabricants de Rajoles i Paviments Ceràmics

L'Associació Espanyola de 
Fabricants de Rajoles i 
Paviments Ceràmics (AS-

CER) va guardonar el projecte 
de remodelació de la riera de 
la Salut de Sant Feliu de Llo-
bregat ha guanyat el Premi 
d'Arquitectura en la dotzena 
edició dels Premis Ceràmica.

Aquests premis, que tenen 
per objectiu premiar els pro-
jectes d'arquitectura i interio-
risme que facin un millor ús 
dels paviments i revestiments 
ceràmics fabricats a Espanya, 
han reconegut la proposta 
de l'arquitecte Pol Femenias 
d'incorporar un mural de cerà-
mica a les parets que separen 
els patis de la nova zona refor-
mada de la riera de la Salut. 

El jurat dels Premis ha valorat 
"com s'ha resolt un problema 

de gran escala amb la inven-
ció d'unes peces ceràmiques 
que, a través de la seva repe-
tició i unió, l'han transformat 
en un element urbà, ja sigui 
gelosia o tàpia, capaç de re-
soldre situacions diverses de 
manera unitària". Alhora, el 
jurat assegura que es tracta 
d'una solució "econòmica i 
creativa que atorga qualitat i 
enriqueix l'espai".  En concret, 
l'elecció de la ceràmica com 
a material per cobrir les mit-
geres existents va ser, segons 
l'arquitecte premiat, "gairebé 
automàtica", ja que ha supo-
sat treballar amb un "material 
econòmic i d'alta resistència 
davant els canvis de tempe-
ratura". A més, "era una clara 
intenció recuperar el material 
ceràmic com a memòria del 
passat industrial".

El santboià Manel Esteller guanya 
el premi Vanguàrdia de la Ciència

L’Arxiu Municipal de Sant Esteve 
amplia el seu fons documental

Incorpora 253 documents 
datats entre els anys 1532 
i 1930 de la família Julià de 

la Riera de gran valor històric.

L’Arxiu Municipal de Sant Es-
teve Sesrovires ha incorporat 
un important fons documen-
tal provinent de la família 
Julià de la Riera. Es tracta de 
més de 250 documents que 
permeten apropar-se a la vida 
quotidiana en aquesta masia 
sesrovirenca i també al muni-
cipi, en un període comprès 
entre 1532 i 1930. 

En total s’han inventariat 253 
documents que per les seves 
característiques s’han dividit 
en dos fons. D’una banda, el 
fons patrimonial Can Julià de 
la Riera. Consta de 185 docu-
ments del període comprès 
entre 1532 a 1930, i recull 
principalment documentació 

relacionada amb la història fa-
miliar, com correspondència, 
factures i títols de nínxols. 

El segon, consta de 68 do-
cuments, datats entre 1798 
i 1981, és el fons perso-
nal Arseni Julià de la Rie-
ra, descendent del darrer 
propietari de Can Julià i la 
persona que va conservar 
tota la documentació. Tot 
el material va passar a mans 
de la seva neboda, Josefina 
Julià Ribot, qui l’ha donat a 
l’Ajuntament de Sant Esteve. 

El document més antic és un 
pergamí en llatí, de l’any 1532, 
i correspon a una àpoca, un 
rebut d’una transacció econò-
mica, molt comú en les ma-
sies catalanes. També es troba 
un document de 1892 que 
confirma l’existència del cos 
dels sometents a Sant Esteve.

Amb un 18,0% dels 
vots, el santboià Ma-
nel Esteller va acon-

seguir guanyar el premi 
Vanguardia de la Ciència, 
per davant del treball de 
Pia Cosma i Daniel San-
ges (CRG/Icrea), que va 
obtenir un 17,9%. El tre-
ball d'Esteller, de l'Institut 
d’Investigacions Biomèdi-

ques de Bellvitge, revela 
que gran part de les di-
ferències entre persones 
no són genètiques sinó 
epigenètiques. És a dir, les 
diferències no estan en com 
són els gens sinó en com 
actuen: encara que tinguem 
gens iguals, el seu efecte 
final depèn de quan i on es-
tan més o menys actius.

OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema
F25 NOX

42 €/mes

Turbotec Exclusive
VMW 255/4-7

45 €/mes

Cerastar comfort
ZWN-25-8-MFA

42 €/mes

Novanox
24/24F

39 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido
PAGO AL CONTADO 9% DESCUENTO
Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas
CONSULTAS Y OFERTAS 
EN NUESTRA WEB: 
www.moherclima.com

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS BAJO NOX, Y DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%
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ECONOMIA

· Pincho Excalibur
· Super Frankfurt 50cmts.
· Super Hamburguesa
   (casera 380 grs.)

· SUPER BANDEJAS DE:
· Carne - 15€
· Pescado - 20€
· Verduras - 10€
· Montaditos - 20€

Regresa 
a la Edad Media

 y come en la mesa 
del Rey Arturo

Bandeja
de Carne 15€

A Compartir

Passeig Comte Vilardaga 114-116 SANT FELIU DE LLOBREGAT (fácil aparcamiento)

elcastelldelsfelicians@hotmail.com / facebook: El castell dels felicians 

· Cochinillo al Ajillo
· Alitas de Pollo
· Morcilla de Cebolla
· Croquetas de Pollo
· Patatas Fritas

C/ Esglèsia, 4    SANT CLIMENT DE LLOBREGAT

ESPECIALIDAD: CHOTO AL AJILLO

· CHOTO AL AJILLO
· JABALÍ
· TAPAS VARIADAS

Solo cerramos
lunes tarde

Jamón Queso Salchichón Ibérico

AtúnChorizo IbéricoFuet

Lomo Beicon Salchichas país

Tortilla francesaFrankfurt
Panceta

Bar "El Tito"

La Diputació i Pimec 
presenten la tercera edició 
del programa “Accelera el 
creixement”
L’objectiu és millorar la competitivitat 
del teixit empresarial de les comarques 
de Barcelona i crear ocupació

Una cinquantena de pi-
mes de les comarques 
barcelonines, entre les 

quals es troba la del Baix Llo-
bregat i L’Hospitalet, partici-
paran enguany en la tercera 
edició del programa “Accele-
ra el creixement”. El diputat 
de Promoció Econòmica i 
Ocupació de la Diputació, 
Joan Roca, i el president 
de Pimec, Josep González, 
han presentat, a l'Auditori 
de Pimec, el projecte als re-
gidors de promoció econò-
mica de la demarcació.

L’objectiu del programa

L'objectiu del programa 
"Accelera el creixement" és 
millorar la competitivitat 
del teixit empresarial de les 
comarques barcelonines i 
crear ocupació. Per això, du-
rant vuit mesos, ofereix a les 
50 pimes seleccionades un 
acompanyament individua-
litzat i formació especialitza-
da en àmbits clau per al crei-
xement com ara l'estratègia 
empresarial, la internaciona-
lització, la innovació, les ha-
bilitats directives, la comer-
cialització o el màrqueting. 

Joan Roca ha assegurat, du-
rant la presentació, que “la 
recuperació econòmica del 
nostre país és clau que pas-
si per les petites, mitjanes i 
microempreses”, i ha recalcat 
que “fer créixer les empreses 
del territori és una de les 
millors polítiques públiques, 
entenent el creixement em-
presarial com a factor clau 
per a la competitivitat del 
país”. D'aquesta manera, la 
realització d'aquest progra-

ma, segons Roca, ha de per-
metre a les pimes augmentar 
en tres anys:  un 10%, la plan-
tilla; un 5%, la seva facturació; 
un 15%, el rati d'explotació; i 
un 4%, la rendibilitat mitjana. 

D’altra banda, Josep Gon-
zàlez ha destacat que la 
“col·laboració públicopriva-
da que suposa aquest pro-
jecte” i, a més, ha posat en 
valor els empresaris de les 
pimes, “per això, tot el que 
podem fer per ajudar aques-
tes empreses a créixer és un 
treball magnífic”. 

Empreses participants

Durant la presentació, tam-
bé s'ha explicat el perfil de 
les empreses que participa-
ran en aquesta tercera edi-
ció: amb tres treballadors 
o més, relativament joves 
(quatre o més anys de vida), 
que tinguin el centre de 
decisió a la demarcació de 
Barcelona, amb vocació in-
ternacional, i amb voluntat 
d'invertir en creixement.

El consistori baixllobre-
gatí posa en marxa un 
pla públic d’ocupació 

innovador que promou 
la contractació de per-
sones aturades per part 
d’empreses. El Pla consisteix 
en el fet que l’Ajuntament 
pagarà a les empreses una 
subvenció de 800 euros al 
mes per cada treballador 
que contracti durant el pe-
ríode d’un any (aquesta 
quantitat és una estimació 

del 50% dels costos salarials 
que suposa la contractació 
d’un treballador a jorna-
da completa). La dotació 
d’aquesta iniciativa és de 
211.368 euros (pels anys 
2014 i 2015) a càrrec dels 
pressuposts de l’Ajuntament 
de Sant Andreu de la Barca, 
amb el finançament del Pla 
Metropolità de Suport a les 
Polítiques Socials Munici-
pals 2012-2015 de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona.

L’Ajuntament de Sant Andreu 
subvencionarà amb 800 euros 
mensuals la contractació d’un 
treballador

L'ocupació hotelera al Baix  
Llobregat va ser del 57,3% el 2013

En sis dels dotze mesos es va superar 
la de l’any anterior

Segons l’Observatori del 
Baix Llobregat, l’ocupació 
hotelera i apartaments 

del Baix Llobregat el 2013 va 
ser del 57,3%, molt similar que 
l'any 2012 (tan sols un 1,7% 
per sota). A més, l'ocupació 
mensual, en sis dels dotze 
mesos del 2013, va superar 
l'observada l'any anterior: els 
mesos de juny i setembre van 
registrar una ocupació hote-
lera i d'apartaments superior 
a la dels darrers 4 anys.

D’altra banda, continuen 
disminuint les tarifes als 
establiments hotelers de la 
comarca, en canvi, augmen-
ta en els apartaments. La 
mitjana de nits d'estada dels 
clients dels hotels i aparta-
ments de la comarca és de 
dues nits al Baix Llobregat.

La procedència

La procedència del client 
dels establiments hotelers 
és del mercat nacional (52% 
del total de la seva ocupa-
ció). En els apartaments, en 
canvi, és estranger (60% del 
total de la seva ocupació). A 
diferència del 2012 cal des-
tacar l'increment del client 

català (un 37% del total 
de l'ocupació espanyola) i 
francès (un 18,3% del total 
de l'ocupació estrangera) 
en els hotels del Baix Llo-
bregat. En els apartaments 
destaca l'increment del 
client català (un 48% del 
total de l'ocupació espan-
yola), francès (16% del total 
de l'ocupació estrangera) 
i rus (un 14% del total de 
l'ocupació estrangera).

El principal canal de reserva 
va ser el directe (48,5% del 
total de reserves dels hotels 
i 44,6% del total de reser-
ves dels apartaments) i els 
clients individuals el princi-
pal segment d'ocupació als 
hotels (68% del total) i apar-
taments (89% del total).

L'AMB treballa en un 
pla per atreure inversió 
i afavorir la creació 
d'ocupació
Planteja com a línia de treball 
transversal l’ús de les tecnologies de 
la informació, així com l’aprofitament 
de la “marca Barcelona”

La seu de l’Àrea Metropoli-
tana de Barcelona va ser 
escenari de la presentació 

del Pla d’Acció Metropolità de 
Desenvolupament Econòmic 
(PAM). Durant l’acte, Sònia 
Recasens, va assenyalar que 
“ser útils respectant la diver-
sitat dels diferents municipis 
i promoure les polítiques 
d’ocupació i les polítiques 
econòmiques” . El programa 
vol atreure inversió als munici-
pis del territori i recolzar les em-
preses situades en ell, de ma-
nera que es fomenti l'activitat 
econòmica i s’afavoreixi la 
creació d'ocupació, mitjançant 
l'impuls de projectes transver-
sals. A la presentació també 
va participar el d’aquesta ad-
ministració, Ramon Torra, que 
va deixar palesa les necessitats 
expressades pels 29 municipis 
participants en les tres jorna-
des de treball celebrades al 
llarg del mes de desembre. 

A partir d’aquestes necessi-
tats, Jordi Lahora, director de 
Desenvolupament Econò-
mic de l’AMB, va comentar 
les grans línies de treball 
que s’han marcat i que se se-
guiran a mig termini dins del 
programa: Integració i plani-
ficació de serveis, que inclou 
la creació d’una web inte-
grada de posicionament i 
projecció exterior de l’àmbit 
metropolità. Planificació del 
conjunt del territori partint 
de les necessitats i de la im-
plantació de les empreses 
per fer una proposta global 
de competitivitat. Creació 
d’una oficina d’atenció a 
les empreses que possibi-
liti la simplificació i la uni-
ficació administrativa, de 
manera que es redueixin 
el temps i els tràmits. Així 

mateix, cal conèixer amb 
més definició i millorar els 
polígons industrials de tot 
l’àmbit metropolità.

Facilitat per a les pimes
Entre les noves eines de 
gestió per a les empreses, 
s’assenyala la necessitat 
d’aconseguir més facilitat 
per a les pimes, els autò-
noms i el comerç amb més 
lideratge de l’AMB. Alhora 
que es requereix un impuls 
decisiu metropolità per a 
una més gran connexió i 
col·laboració entre empre-
ses. Finalment, la promoció 
d’iniciatives per afavorir 
l’ocupació i la formació con-
junta per a tècnics, polítics 
i empresaris en tots els te-
mes de desenvolupament 
econòmic metropolità com-
pleten les línies de treball 
presentades per l’equip de 
l’AMB davant els represen-
tants municipals.

Marca Barcelona
D’altra banda, Recasens va 
insistir en la importància 
d’”oferir el paraigua de la 
marca Barcelona, sempre 
parlant d’una regió metro-
politana, respectant la di-
versitat de cada municipi, 
de manera que es potenciï el 
seu punt fort com a atractiu 
per als inversors locals o fo-
rans”. Amb aquest objectiu, 
ha manifestat la seva “il·lusió 
per seguir treballant, malgrat 
la duresa de la realitat” i ha 
comentat que els reptes que 
els plantegen els respon-
sables tècnics municipals 
“són reptes del nostre dia a 
dia, que avui estan presents 
més que mai a les nostres 
agendes polítiques, econò-
miques i socials del territori”.
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RIERA
Piso precio oportunidad

3 habitaciones
exterior

soleado y luminoso
75.000 €uros.

CORNELLÀ CORNELLÀ
PASEO 

FERROCARRILES CATALANES  
LOCAL COMERCIAL 

esquinero con 
4 puertas escaparate, 

reformado como oficinas, 
apto cualquier negocio 

o actividad, 
buen precio.

CASTELLDEFELS
ALQUILER DE APARTAMENTO 

3 HABITACIONES, JUNTO PASEO 
MARÍTIMO, VISTAS AL MAR, 

CON TERRAZA Y PISCINA, ZONA COMU-
NITARIA, PARKING,  JUNTO ESTACION 

RENFE Y PARADA DE BUS A BARCELONA,  
A 50 METROS DE LA PLAYA.

CORNELLÀ

130.000 €uros.

CORNELLA RIERA JUNTO SPLAU, ATI-
CO CON ESTUDIO, PISO TIPO CASA, 
TECHOS ALTOS, CHIMENEA, 100m2, 3 
HABITACIONES + ESTUDIO, 2 BALCO-
NES, EXTERIOR A CALLE, SOL, VISTAS 
A BARCELONA, SOLO 2 VECINOS.

CORNELLÀ

225.000€uros.

ZONA RAMBLA 
EDIFICIO MERCADONA

piso seminuevo de 90M2, 
exterior a calle soleado, 

3 habitaciones, 2 baños uno en 
suite, ascensor,calefaccion 

y aire acondicionado

CORNELLÀ
CORNELLA ALMEDA: SOLAR PARA UNA CASA O 3 PISOS 

JUNTO EL CORTE INGLES, 180m2 DE TERRRENO 
COMPLETAMENTE LLANO, 

SALEN 3 PLANTAS + BUHARDILLA 

150.000€uros.

CORNELLÀ
ZONA EROSKI, PISO SEMINUEVO 

DE 90m2, CON TERRAZA DE 35m2 
A NIVEL Y ACCESO A LA PISCINA Y ZONA 

COMUNITARIA, PARKING Y TRASTERO, 
CALEFACCION Y AIRE ACONDICIONADO.

225.000€uros.

ALQUILER 

CORNELLÀ

CORNELLÀ-GAVARRA
Piso con ascensor, 

3 habitaciones, 
todo exterior,

mucho sol

600 €/mes

Rbla. Anselm Clavè.
65m2   Piso con ascensor,
3 habitaciones, exterior,

vistas a la rambla

135.000 €uros

POLITICA
C’s de Sant Feliu demana   
la retirada immediata de l’IBI
El coordinador de l'agrupació, Xavier Alegre, 
considera que es va presentar fora de 
termini i demana el cessament de la gerent 
municipal Àngels Sala

El coordinador de 
l'agrupació de Ciuta-
dans (C’s) de Sant Feliu 

de Llobregat, Xavier Alegre, 
ha alertat de “la invalide-
sa de l'última modificació 
de l'IBI que va aprovar el 
ple de l'Ajuntament del 27 
de febrer i pel qual es va 
augmentar l'impost fins al 
14%, per haver-se presentat 
fora de termini”, i ha anun-
ciat que C’s ha realitzat una 
instància per la qual dema-
na “la immediata retirada 
d'aquesta ordenança fiscal”.

En roda de premsa a la seu 
de C’s de la localitat baixllo-
bregatina, Alegre ha explicat 
que la decisió del consistori 
municipal “no es va inscriure 
en el Butlletí Oficial de la Pro-
víncia de Barcelona fins al dia 
3 de març, quan el termini 
d'inscripció fixat pel Govern 
central era l'1 de març” pel 
que “aquest augment queda 
immediatament anul·lat” i ha 
lamentat que “el govern mu-
nicipal posi en una situació 
econòmica de risc el funciona-
ment ordinari del consistori.”

L’atur al Baix Llobregat va 
baixar un 0,9% el febrer
Gairebé 69.000 persones, un 16,2% de la 
població activa, no tenen feina a la comarca

L’Observatori Comar-
cal del Baix Llobregat 
ha avançat les dades 

d’atur registrat el passat 
mes de febrer segons el 
Departament d’Empresa 
i Ocupació. Un total de 
639 persones van aconse-
guir trobar feina, que re-
presenta una disminució 
del 0,9% respecte al mes 
de gener. Actualment, la 
comarca té un 16,2 d’atur 
registrat (68.937 perso-
nes), mentre que la taxa 
registrada a l’Àmbit Terri-
torial Metropolità és del 
15,9% (398.059) i Catalun-
ya és del 16,0% (629.586). 
D’altra banda, respecte al 
mateix mes de l’any passat 
-2013- la disminució ha es-
tat del 5,6% (-4.102).

El municipi baixllobregatí 
que va encapçalar la dis-

minució d’atur el mes de 
febrer va ser Abrera amb 
una disminució del 4,1%, 
seguit de Pallejà (-3,4%) 
i Torrelles de Llobregat 
(-3,2%). Al contrari, Coll-
bató va experimentar 
un increment del 5,8%, i 
a continuació es van si-
tuar Castellví de Rosanes 
(2,9%) i El Papiol (2,55%).

Sant Just Desvern, amb un 
9,6%, lidera el rànquing de 
les poblacions amb menys 
aturats. Begues (11%) i 
Collbató (11,3%) són se-
gon i tercera respectiva-
ment. D’altra banda, Sant 
Vicenç dels Horts continua 
encapçalant el municipi 
amb més aturats amb un 
21% -3.144 persones-, se-
guit de Martorell (18,8%, 
2.782) i Sant Boi de Llobre-
gat (18,7%, 8.183).

ECONOMIA
Miranda i Morera comencen la 
campanya de les primàries del 
PSC de Castelldefels

La ciutat va retre home-
natge als vint-i-set morts 
en els tres bombardejos 

feixistes que va patir Vilade-
cans l’any 1938, durant la 
Guerra Civil espanyola. I ho 
fa en el marc del 75è ani-
versari de l’ocupació militar 
de Catalunya per les tropes 
franquistes i amb diversos 
actes. Un dels quals el recor-
datori de les víctimes amb 
la instal·lació d’una placa 
commemorativa dels fets i 
els noms de les víctimes, que 
se celebrarà demà, dia 16 de 
març, a les 11.30 hores, a Can 

Sellarès, amb la presència 
de l’alcalde Carles Ruiz i del 
director del Memorial De-
mocràtic de la Generalitat, 
Jordi Palou-Loverdos. L’altre 
acte inclòs en l’homenatge 
i que es realitzarà després 
de la col·locació de la pla-
ca és la inauguració oficial 
de l’exposició ‘Catalunya 
bombardejada’, produïda 
pel Memorial Democràtic 
amb la col·laboració de 
l’Ajuntament. La mostra, 
que romandrà al Centre 
Municipal Edelia Hernán-
dez fins al 10 d’abril.

Viladecans homenatja a les víc-
times dels bombardejos  del 38

Fins al 4 d'abril els dos as-
pirants que han reunit 
entre la militància del 

partit els avals suficients per 
aspirar a la candidatura –Ma-
ria Miranda i Ramon Morera- 
explicaran els tres essencials 
dels seus respectius projectes 
de progrés per a Castelldefels. 
El procés de primàries culmi-
narà el 5 d’abril, quan tots els 
ciutadans i les ciutadanes de 
Castelldefels que ho desitgin 
podran triar el candidat el PSC 
a l’alcaldia. Per participar en 

la votació només cal ser mès 
gran de 16 anys, abonar un 
euro per contribuir a sufragar 
les despeses del procés, signar 
una declaració de compromís 
amb els valors d'esquerra i 
contribuir, en la mesura del 
possible, a que el candidat del 
PSC sigui qui finalment guan-
yi les eleccions a Castelldefels. 
La votació final tindrà lloc el 5 
d’abril a la seu del PSC de Cas-
telldefels (carrer Maria Aurèlia 
Capmany, 8) entre les 10 del 
matí i les 7 de la tarda.
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Nosaltres decidim

Eva Granados Galiano
Diputada del PSC

Aquest 2014 celebrem el dia internacional de 
la dona amb amenaces clares sobre un dels 
drets més importants per nosaltres: el de de-
cidir lliurement i responsable sobre la nostra 
sexualitat i la nostra maternitat. La gairebé 
prohibició de l’avortament per part del Go-
vern del PP amb una llei reaccionària ens farà 
retrocedir en els pocs àmbits on Espanya ha-
via aconseguit una equiparació a països com 
França, Alemanya, Dinamarca i Bèlgica.

La llei de terminis aprovada el 2010 ha 
comportat la davallada d’avortaments, que 
és l’objectiu que ha de perseguir la política 
pública pel que fa a salut sexual, afectiva 

i reproductiva. La llei vigent regula clara-
ment que som nosaltres, les dones, les que 
decidim sobre el nostre embaràs i que ga-
ranteix l’educació i la salut sexual .

El Partit Popular s’inventa un problema 
per fer contenta a una jerarquia eclesial i 
el seu electorat més extremista. Aquí no 
hi ha l’excusa de la crisi, en el tema de les 
llibertats i especialment respecte la lliber-
tat i els drets de les dones, la dreta s’ha tret 
la màscara, ja no pot amagar que les seves 
accions són merament ideològiques i que 
volen una dona tancada a casa, sotmesa al 
marit i que no es faci sentir.

La marcha de parados 
por los derechos sociales y laborales

Sergio Gómez
Coordinador de EUiA en el Baix Llobregat

El día 22 de febrero en Castelldefels se iniciaba la Marcha 
de Parados que recorrería todo el Baix Llobregat , para 
acabar el  jueves 27 en el Parlament de Catalunya. Allí fue 
recibida por el grupo parlamentario de ICV-EUiA, de la 
misma manera que durante todo el trayecto, contó con 
el apoyo de la coalición en los diferentes municipios. La 
marcha fue acogida en las localidades por diferentes 
organizaciones sociales y políticas (PAH, Dones contra 
l’avortament, AAVV, Bombers en lluita, secciones sindi-
cales de empresas de la comarca…) que se sumaban a 
sus reivindicaciones. Por donde pasaban, hacían público 
su manifiesto en el que reivindicaban medidas concretas 
contra la pobreza y el hambre, que no haya cortes en los 

suministros básicos (agua, gas y luz) y, entre otras, una 
rápida tramitación y sin recortes de la ILP por una renta 
garantizada de ciudadanía, que será debatida próxima-
mente en el Parlament y que ICV-EUiA estamos trabajan-
do conjuntamente con las organizaciones sociales.

Está claro que en esta comarca tan golpeada por el paro 
hay que pedir, al Govern de la Generalitat y al Gobier-
no central, la necesidad de invertir y apostar por ella, 
con el objetivo que las empresas inviertan en nuestra 
comarca, ofreciendo empleo estable y de calidad rela-
cionado con I+D+I. Y no, en empleos especulativos y de 
baja calidad, como el que nos planteaban con el macro 
proyecto de Eurovegas, que principalmente perjudica-
ba los intereses de la comarca a nivel medio ambiental y 
los derechos laborales de la clase trabajadora.

Jordi Albert i Caballero
President ERC  - Baix Llobregat i L'Hospitalet

Votar és democràcia
El darrer ple del Consell Comarcal el PSC va votar 
en contra d’adherir-se a la Taula pel Dret a Deci-
dir del Baix Llobregat, on ja hi són presents i amb 
participació activa la gran majoria d’entitats que 
també participen activament dels òrgans interns 
consultius del mateix Consell Comarcal. Però, a 
més, ja són 21 ajuntaments de la comarca adhe-
rits d’un total de 30. Totes aquestes adhesions no 
signifiquen res per al grup comarcal del PSC, que 
obviant la realitat, enlloc de representar a la insti-
tució que encapçala en representació, es dedica a 
obviar-la i utlitzar-la de manera partidista evitant 
l’adhesió del Consell Comarcal del Baix Llobregat 
a la Taula pel Dret a decidir de la comarca. No-
més tres vots han evitat l’adhesió. D’altra banda 

el propi PSC entra en una enorme contradicció 
quan en els seus propis municipis els mateixos 
representants que van votar-hi en contra (se-
guint ordres del partit) i han votat a favor o s’han 
abstingut. La voluntat d’una comarca queda en 
el no-res per culpa de l’aliança PSC-PP-PxC, que 
s’oposen al dret a decidir quan ells han aconse-
guit la seva representació política gràcies a la de-
mocràcia, gràcies al vot, un vot que ara ens volen 
negar. Aquesta aliança és l’avançament dels pac-
tes als municipis entre PSC, PP i C’s?. Des d’ERC 
Baix Llobregat i l’Hospitalet els recordem , un cop 
més, que votar és democràcia i fem una crida a 
les persones demòcrates i d’esquerres a construir 
plegats una esquerra nacional hegemònica.

María José Díaz
Presidenta Comarcal. PPC Baix Llobregat

La prioridad las personas, no los territorios

Hemos pasado lo peor de la crisis, pero aún 
queda mucho por hacer. El Gobierno  está 
trabajando para corregir la nefasta situa-
ción en la que se encontraba España.  Y si 
no hemos naufragado es gracias al esfuerzo 
de la sociedad española.

La política económica del Gobierno beneficia 
a todos los ciudadanos.  Cuando se duplica la 
inversión extranjera, cuando se garantizan los 
ahorros,  cuando aumenta la afiliación a la Se-
guridad Social, beneficia a todos. 

Las medidas como el Fondo Liquidez Au-
tonómica o el plan de pago a proveedores 
han impedido la quiebra de las adminis-

traciones y han sostenido los servicios pú-
blicos.  Así, como a muchas pequeñas em-
presas que por fin han cobrado sus deudas 
con las administraciones.

Por mucho que le pese al PSOE, España va a 
seguir mejorando. Por que 2014 será el año 
del crecimiento económico y la creación de 
empleo neto, y  en 2015 se consolidará el 
crecimiento y la creación de empleo.  Y esto, 
incluye a Cataluña porque no queremos una  
Cataluña fuera del euro, ni fuera de Europa. 

 La situación de la economía va a mejor, y 
muy pronto lo notaremos todos.  Aunque al 
PSOE, parece, le sienta mal.

David Parada
Conseller Comarcal del Baix Llobregat

Por un transporte público 
sostenible y con precios razonables
La Autoritat del Transport Metropolità (ATM) 
ha decidido otro año más volver a subir el 
precio de las tarifas del transporte público, 
dejando al margen la constante reducción 
de capacidad adquisitiva que han tenido los 
trabajadores en estos últimos años. Ya no 
solo cada año nos despertamos con las subi-
das de luz y agua, sino también del trasporte 
público, y todos estos servicios esenciales 
aumentando en su mayoría por encima del 
IPC, mientras que los salarios ponderados 
han recibido descensos año tras año. El bi-
llete sencillo sube este año un 7’5%, la T-10 

otro 5’10 % y la T30/50 un 8’4%, siendo estas 
las más utilizadas con diferencia por los usua-
rios. No hay otra explicación que esta conti-
nuada subida de los precios obedece a una 
mala gestión económica realizada en la ATM, 
que no ha sabido reestructurar su plantilla, ni 
reducir la deuda, optando como siempre por 
la medida más fácil que es la de cargarlo todo 
sobre el ciudadano, y como siempre también 
los políticos han tenido mucho que decir. Ya 
es hora que la Generalitat apruebe la ley de fi-
nanciación del trasporte público, se dedique 
a Gobernar y no siga distrayendo a la socie-
dad con sus cortinas de humo habituales.

La Marxa contra l'atur

Josep Maria Llop i Rigol
President Comarcal de CDC al Baix Llobregat

Durant el darrer mes de febrer, el Baix 
Llobregat va ser l’escenari d’un fet sen-
se precedents i que ens ha de dur a tots 
a actuar amb immediatesa i eficàcia. No 
em refereixo a que prop d’una vintena 
d’ajuntaments hagin donat suport a la 
Taula pel Dret a Decidir, tot i que també és 
important. Em refereixo a la Marxa contra 
l’atur i la precarietat laboral que, entre els 
dies 22 i 27, va recórrer 116 kilòmetres a 
peu, des de Castelldefels fins el Parlament 
de Catalunya, passant gairebé pels 30 mu-
nicipis de la nostra Comarca. Tothom sap 
que la crisi ha colpejat d’una forma sagnant 

el nostre país i, de forma molt especial, el 
Baix Llobregat. Recordar les causes de tot 
plegat ens portaria a fer una llista molt i 
molt llarga. En qualsevol cas, el més impor-
tant no és el problema. El més important 
són les solucions que, tots plegats, siguem 
capaços de donar a les víctimes d’aquesta 
veritable xacra social.  Com podem fer-ho? 
Prioritzant aquelles polítiques que fomen-
tin la creació de llocs de treball i deixant 
les altres qüestions per més endavant. 
El servei a les persones ha de ser sempre 
l’objectiu dels polítics, però avui és més ne-
cessari que mai!

Rambla Verge de la Mercé, 47 
CAN VIDALET - ESPLUGUES

Tel. 93 473 41 54

TERRAZA EXTERIOR 
TODO EL AÑO

Salones exclusivos para tus celebraciones
Cumpleaños, bautizos, Partídos de fútbol...

Creps 
dulces y 
saladasy 
GofresBocadillos

y Torradas

¿De qué los 
quieres?

Degustación en local 
y venta de  cafés

Tostamos 
artesanalmente 
nuestro propio café

Chocolate con 
churros o mucha 

variedad de bollería

Te sugerimos 
nuestros suculentos 

desayunos
Extenso surtido 

de tapas

¿Eres de los 
que te gusta 
el buen tapeo?
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CiU Cornellà denuncia presumptes 
irregularitats a Procornellà
Antonio Martínez Flor, tinent d’alcalde de l’Ajuntament de Cornellà, considera 
que s’ha comès un error “pel fet que el gerent de l’empresa municipal, José 
Antonio Marín, no facturés com empresa sinó com a professional liberal”

El grup municipal de 
Convergència i Unió 
(CiU) a l’Ajuntament de 

Cornellà de Llobregat ha 
presentat davant l’Oficina 
Antifrau de Catalunya una 
denúncia per les presump-
tes irregularitats comeses 
pel gerent de l’empresa 
municipal Procornellà, 
José Antonio Marín, i una 
treballadora d’aquesta, 
Dionisia Jiménez, que es 
vindrien produint des de 
l’any 2004. Les operacions 
fraudulentes s’haurien pro-
duït, segons CiU Cornellà, 
amb el consentiment del 
president de l’empresa mu-
nicipal i alcalde de Corne-
llà de Llobregat, Antonio 
Balmón, el vicepresident, 
Antonio Martínez Flor, i el 
conseller delegat, Sergio 
Fernández, tots ells del Par-
tit dels Socialistes de Cata-
lunya (PSC).

Segons CiU Cornellà, les 
operacions, tal com re-
cullen diversos informes, 
consistirien que el perso-
nal de l’empresa municipal 
estaria facturant amb les 
seves pròpies empreses o 
participades a l’empresa 
municipal, la qual cosa 
s’incompliria la Llei 53/1984, 
d’incompatibilitats del per-
sonal al servei de les ad-
ministracions locals. Jordi 
Rosell, portaveu del grup 
municipal convergent a 
l’Ajuntament de Cornellà, 
explica que “la gran quan-
titat d’experts que hem 
consultat avalen que es-
tem davant d’una pràctica 
que vulnera els principis de 
lliure accés i concurrència, 
publicitat, transparència, 
objectivitat, eficàcia i sub-
missió plena a la llei i al dret. 

Alhora, que també s’estaria 
produint una confusió de 
funcions entre la persona 
que encarrega les feines, 
qui les executa i qui les con-
trola, contrària a les normes 
més elementals de control i 
incompatibilitat de qualse-
vol administració pública.”

La quantia d’aquests co-
braments, segons CiU 
Cornellà, ascendiria a 
més d’1.300.000 euros 
(1.212.499,49 euros que va 
cobrar Marín i 109.343,08 
euros que va percebre Ji-
ménez). A hores d’ara, des 
del Grup Municipal de CiU 
desconeixen si també es 
van produir aquests pa-
gaments anteriors a l’any 
2004, època en què José 
Montilla, exalcalde de la 
ciutat i expresident de la 
Generalitat de Catalunya, i 
José Luis Morlanes estarien 
al capdavant de l’empresa 
Emducsa, actual Procor-
nellà. “L’Equip de Govern 
no ha volgut mostrar la 
totalitat de la informació 

sobre aquest cas, tot i les 
diferents peticions per part 
del nostre grup municipal. 
Davant d’aquests fets s’ha 
cregut oportú posar-ho en 
coneixement de l’Oficina 
Antifrau”, diu Jordi Rosell. 

Resposta municipal
En resposta a les acusa-
cions de CiU Cornellà, An-
tonio Martínez Flor, Tinent 
d’Alcalde i Regidor Delegat 
de l’àrea de Política Territorial 
i Seguretat de l’Ajuntament 
de Cornellà i Vicepresident 
de Procornellà, manifesta a 
La Premsa del Baix que “es-
tàvem convençuts que ho 
fèiem bé. Vam seguir les re-
comanacions i la normativa 
del Col·legi d’Arquitectes de 
Catalunya i li vam fer un con-
tracte que reflectís els seus 
serveis externs, i en el qual 
s’especificava una remunera-
ció pel seu treball –al marge 
de la seva nòmina com a ge-
rent que és actualment d’uns 
90.000 euros-. Un contracte 
en el qual només podia factu-

rar el 20% del preu que mar-
cava el Col·legi. D’aquesta 
manera, l’Ajuntament de 
Cornellà s’estalviava un 80%” i 
afegeix que “durant anys es va 
fer amb aquest sistema”. Mar-
tínez Flor reconeix un error a 
“l’hora de facturar els serveis 
externs realitzats. No factura-
va com a una empresa sinó 
com a professional liberal. 
Un fet que ens ho va comu-
nicar l’interventor municipal 
l’any 2011 especificant-nos 
que era això incompatible 
amb el càrrec que tenia. 
Així doncs, tots els serveis 
s’havien d’incloure dins la 
seva nòmina pública i, per 
tant, aquest problema no 
hauria existit mai. I així és 
des del 2013”.

D’altra banda, per Martí-
nez Flor “no s’entén que 
CiU hagi denunciat uns fets 
perquè l’Oficina Aintifrau 
els investigui quan precisa-
ment formava coalició amb 
el PSC en l’equip de Govern 
i estava perfectament assa-
bentat de tot.”

El jutge obliga l’Ajuntament 
de Santa Coloma de Cervelló a 
col·locar la bandera d’Espanya

El consistori té un altre procés 
judicial obert pel nom d’un carrer

L’Ajuntament de Santa Co-
loma de Cervelló s’ha vist 
obligat a col·locar la ban-

dera espanyola tant a l’exterior 
de l’edifici com a l’interior de 
les dependències municipals 
després d’una sentència del 
Jutjat del Contenciós-Admi-
nistratiu número 15 de Barce-
lona que va resoldre el recurs 
presentant per la Delegació 
del Govern de Catalunya. 

Sobre la sentència judicial, 
l’alcalde del municipi, Gerard 
Segú, manifesta que “la res-
pectem” tot i que matisa que 
“hi ha hagut molts anys que 
cap de les banderes s’han 
col·locat en l’Ajuntament. No-
més s’han posat en moments 
puntuals. A més, en els plens 
hi ha hagut la bandera cata-
lana i espanyola”. Segú consi-
dera que “fins a l’arribada del 
regidor del PP mai hi havia 
hagut cap problema de con-
vivència ni de petició de la 
ciutadania de col·locar la ban-
dera espanyola. De fet, mai hi 
ha hagut debat”.
El fet es remunta l’abril de 
2012, quan l’únic regidor del 
Partit Popular en aquesta 
població del Baix Llobregat, 
Francisco Javier Belloso, va 
presentar una moció perquè la 
bandera espanyola i la resta de 
banderes poguessin onejar en 
l’exterior de l’Ajuntament i, se-
gons el regidor del PP, “es com-
plís amb el que hi ha disposat 
per la Constitució i per la Llei 
39/81, que regular l’exhibició 
dels símbols de l’Estat (Llei 
de Banderes)”. La proposta va 
acabar en un empat, segons 
Belloso, “per una estratègia 
dels grups municipals que es 
van abstenir -Progrés, PSC i 
CiU- per evitar, d’aquesta ma-
nera, infringir frontalment la 
llei i evitar les conseqüències 
d’un desacatament. La raó per 
justificar-ho va ser que era una 
gran inversió haver d’habilitat 
els pals per col·locar les bande-
res.”. Així, el regidor va fer arri-
bar a la Delegació del Govern 
de Catalunya el fet i va exigir 
que el consistori baixllobre-

gatí que “complís amb la Llei 
de Banderes. El requeriment 
no va ser atès i es va iniciar un 
procés judicial que ha desem-
bocat amb la sentència que 
obliga l’ajuntament a exhibir 
la bandera espanyola, junt 
amb la resta de les ensenyes.”

Nou contenciós
L’Ajuntament de Santa Co-
loma de Cervelló té un altre 
front obert. El consistori està 
en un nou procés judicial com 
a conseqüència de dedicar 
un carrer a Jaume Martínez 
Vendrell, i que, segons Be-
lloso, “va ser condemnat per 
l’Audiència Nacional i el Tri-
bunal Suprem per complicitat 
en l’assassinat de l’empresari 
català José Maria Bultó l’any 
1977”. El regidor del PP afir-
ma que “és molt trist que a 
Catalunya s’hagi d’estar per-
manentment recorrent als 
tribunals de justícia perquè es 
compleixi la legalitat vigent 
en l’administració pública. 
És el cas del carrer dedicat a 
un terrorista com a Jaume 
Martínez Vendrell. Santa Co-
loma de Cervelló és l’únic 
municipi d’Espanya que té un 
carrer dedicat a un terrorista. 
L’Ajuntament, a requeriment 
de la Delegació del Govern, 
ho ha fet cas i no ha canviat el 
nom del carrer. A més, el Par-
lament de Catalunya també 
s’ha desentès reiteradament 
de l’assumpte”.

Referent a aquesta situació, 
Gerard Segú, alcalde del mu-
nicipi, explica a La Premsa del 
Baix que des del consistori 
“es continua mantenint que 
Jaume Martínez Vendrell no 
és un terrorista. De fet hi ha 
una sentència de l’Audiència 
Nacional ratificada pel Tribu-
nal Suprem que així no diu i, 
per tant, no el van considerar 
terrorista” i afegeix que “amb 
l’entrada en vigor de la nova 
llei sobre el terrorisme, el PP 
ha aprofitat aquest nou espai 
legal per intentar canviar el 
nom del carrer.”

Sant Joan Despí s’adhereix al programa Municipi Cooperatiu
Amb altres tres municipis del Baix Llobregat treballarà coordinadament per promocionar l’empresa cooperativa en l’àmbit local

L’Ajuntament de Sant 
Joan Despí ha signat 
l’adhesió al programa 

Municipi Cooperatiu que 
impulsa la Federació de 
Cooperatives de Treball de 
Catalunya, l’organització 
empresarial que agrupa i 
representa les cooperatives 
catalanes. Aquesta adhesió 
permetrà que el consistori 
baixllobregatí, en compli-
ment de les mesures inclo-
ses a l’Acord Social per Sant 
Joan Despí, pugui desen-
volupar accions encami-

nades a fomentar el model 
d’empresa cooperativa i a 
contribuir al creixement i la 
consolidació de les que ja hi 
ha a la ciutat. 

Quatre Municipis
Sant Joan Despí, Sant Boi, 
El Prat del Llobregat i Vi-
ladecans) treballaran coor-
dinadament per promocio-
nar l’empresa cooperativa 
en l’àmbit local, compar-
tint recursos i serveis per 
arribar a més cooperatives 
i més persones emprene-

dores. Actualment s’està 
definint el pla d’acció con-
junt i properament està 
previst que comencin les 
actuacions: sessions de 
sensibilització a l’empresa 
cooperativa, itineraris for-
matius, acompanyament 
en l’elaboració de plans 
d’empresa o els Cafès de la 
Federació entre d’altres.

Què és?
Municipi Cooperatiu és un 
programa de difusió i sensi-
bilització del cooperativisme 

de treball iniciat a principis 
de 2013 per la Federació de 
Cooperatives de Treball de 
Catalunya amb l’objectiu de 
promoure la implicació de les 
administracions locals, entitats 
i agents econòmics i socials en 
la sensibilització de l’economia 
cooperativa al territori. 
En l’actualitat, a Sant Joan 
Despí funcionen cinc coo-
peratives que es dediquen 
a activitats tan diverses com 
de reformes i construcció, el 
lleure d’infants i joves, una 
papereria o serveis de vídeo 

digital. Les cooperatives són 
empreses sostenibles, que 
promouen l’ocupació estable 
i de qualitat, la responsabi-
litat social, l’arrelament al 

territori i la màxima implica-
ció en el desenvolupament 
econòmic i social de totes les 
persones, incloent també els 
col·lectius més desafavorits. 
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La Cursa de l’Alba 
tindrà una prova 
de marató
 
La competició se 
celebrarà el pròxim 
11 de maig 

El Club Bàsquet 
Cornellà té un 
nou president

José Manuel Hernández 
substitueix José Rey al 
capdevant de l'entitat

Tot a punt per 
a la Marxa BTT 
Valbuena

Se celebrarà el 6 d’abril 
a Sant Climent 
de Llobregat

Les seleccions catalanes 
sots 16 i la sots 18 feme-
nines es van classificar 

per a la fase final del Cam-
pionat d’Espanya Autonò-
mic. En una darrera jornada 
de la segona fase de la com-
petició molt emocionant i 
decisiva els dos equips van 
aconseguir el passaport 
matemàtic. Cal destacar que 

aquesta fase es va celebrar 
en el Municipal Las Planas 
de Sant Joan Despí on van 
participar Catalunya, Anda-
lusia i les Illes Balears. Així 
doncs, Sant Joan Despí va 
tornar a dur sort al futbol 
femení, que tindran la possi-
bilitat de proclamar-se cam-
pions nacionals en les seves 
respectives categories.

Nou èxit del futbol femení 
català a Sant Joan Despí

El Fasttriatlón Club fa el doblet 
en la 7a Duatló del Prat 

Amb una participació 
de 130 equips dels 172 
que havien demanat 

la seva inscripció es va cele-
brar la VII Duatló per Equips 
del Prat-Valbuena 2014 
que, alhora, proclamava els 
campions de Catalunya de 
l’especialitat en la catego-

ria masculina i femenina.  
L'equip Fasttriatlón Club es 
va proclamar campió de 
Catalunya a la categoria 
masculina amb un temps fi-
nal de 54’06. A la categoria 
femenina, el campió va ser 
el Fasttriatlón Club amb un 
registre de 1h05’26’’.

Guàrdia i Boscà guanyen
el XXI Descens de Sant Andreu

Al voltant dels 400 par-
ticipants es van donar 
cita en el XXI GP Rock-

shox de Descens de Sant 
Andreu de la Barca-Gran 
Premi Diputació de Barcelo-
na organitzat pel Moto Club 
Sant Andreu de la Barca. La 
localitat baixllobregatina es 
va convertir en la capital del 
descens nacional i interna-
cional amb la participació 
dels millors especialistes 
del moment. La prova ci-
clista va ser puntuable per 
l’Open d’Espanya 2014. 
Bernat Guàrdia es va pro-
clamar campió de la prova 
en la categoria masculina. 

El temps de l'actual campió 
d'Espanya, del BTT Premià 
de Dalt, va ser d’1’47’’58. 
A 47 dècimes va finalitzar 
el gran favorit, Steve Peat 
(Santa Cruz Syndicate), 
amb 1’48’’05; i a gairebé un 
segon el santandreuenc 
d’Ombicis, Iván Oulego, que 
va fer un temps d'1’48’’55. 
A la categoria femenina, la 
guanyadora va ser Mireia 
Boscà, del Santa Cruz Crew, 
amb 2’16’’59. En la segona 
posició va finalitzar Blanca 
Julià (BTT Premià de Dalt, 
2’23’’72) i tercera fou Rosi 
Matínez (Club Ciclista Co-
ruxo, 2’26’’21).

El Club Voleibol Esplugues, 
tercer en la Superlliga Júnior

Les espluguines va acon-
seguir la medalla de 
bronze en la Superlliga 

Júnior que es va celebrar a 
la ciutat gallega d’A Corun-
ya del 13 al 16 de febrer. Un 
gran èxit esportiu per una 
entitat del Baix Llobregat, ja 
que a la competició es van 
aplegar els millors equips na-

cionals de la categoria. En la 
lluita per al tercer i quart lloc, 
el CV Esplugues es va enfron-
tar al CV Sant Cugat que el 
va derrotar per 3 a 2 (18-25, 
26-24, 22-25, 25-14 i 5-13). El 
campió va ser el Professional 
Answer Alcobendas després 
de guanyar la final davant 
l’Haro Rioja Vóley per 2 a 3.

GAVÀ

Naur Radouane i Raquel Parrado 
guanyen la XIX Mitja Marató 
Gavà-Castelldefels-Gavà

SANT BOI DE LLOBREGAT

El CBS Sant Boi conquereix el Campionat de 
Catalunya de beisbol de Divisió d'Honor 
L’equip dirigit per Candelario Díaz es va imposar a la darrera jornada al CB 
Viladecans i va aconseguir el primer títol de la temporada

Es va celebrar a la Pista Co-
berta de Sabadell el Cam-
pionat d’Espanya de Clubs 

Veterans amb la participa-
ció del Pratenc AA. A la ca-
tegoria masculina, el club 
esportiu baixllobregatí va 

aconseguir una puntuació 
de 76 que el va situar en la 
tercera posició de la classi-
ficació general. D’altra ban-

da, l’equip femení va finalit-
zar en cinquena posició de 
la classificació general amb 
un total de 29 punts.

Atletisme

Radouane Nour, del 
Slopt Cat Sabadell, es 
va imposar a la distàn-

cia dels 21 quilòmetres amb 
un temps oficial d’1h10’45’’. 

El guanyador en la catego-
ria masculina va destacar 
que estava “molt satisfet i 
content pel triomf aconse-
guit, ja que m’he sentit cò-

mode en tot moment”. En 
segona posició va finalitzar 
l’independent Antolí  Fau-
ria (1h13’51’’) i tercer va ser  
Rubén Bona (Cerdanyola CH 
Atletisme, 1h13’58’’). A la ca-
tegoria femenina, la primera 
en creuar l’arribada va ser la 
vicentina Raquel Parrado, 
amb un temps d’1h21’11’’. 
Lara Carapeto (Independent, 
1h34’41’’) i Laura Sánchez (CE 
Mediterrani, 1h35’12’’) foren 
segona i tercera respectiva-
ment. La distància va aplegar 
gairebé 900 participants. 
La prova va quedar marcada 
per la mort d’uns dels parti-
cipants al patir una aturada 
cardiorespiratòria. Es tracta 
d’un veí de Cornellà de Llo-
bregat, de 42 anys, que tot 
i la intervenció dels serveis 
d’emergències, no van poder 
fer res per salvar-li la vida. Els 

serveis mèdics i municipals 
van donar tot el suport a la 
seva companya que estava a 
l’Estadi Municipal La Bòbila.
D’altra banda, a la Cursa dels 
10 Quilòmetres, el guanya-
dor en la categoria masculina 
va ser Mohamed Hja (Slop.
cat), amb un temps de 31’48’’, 
seguit d’Abdelkabir Zarouai 
(Atlètic Mollet, 32’30’’) i Jordi 
Escoriza (Adidas Domingo 
Catalán, 32’36’’). I a la cate-
goria femenina, la primera 
fou Niamh Ni Chuaig, del 
Castelldefels Outdoor, amb 
un registre de 41’01’’. En se-
gona posició i amb un crono 
de 42’44” va creuar la línia 
d’arribada l’independent 
Míriam Carbonell. La tercera 
classificada va ser Maria Ruiz 
(Triatló Terrassasports) amb 
43’28”. Van pendre part més 
de 650 atletes. 

El CBS Sant Boi va ha-
ver d’esperar fins a la 
darrera jornada per a 

proclamar-se campió de Ca-
talunya de beisbol de Divisió 
d’Honor. L’equip de Cande-
lario Díaz es va imposar en 
el decisiu derbi del Baix Llo-
bregat al CB Viladecans de 
Félix Cano per un doble 7 a 
2 i 9 a 3. En el primer partit, 
els llançadors van estar molt 
encertats i només van per-

metre quatre hits per equip, 
però els errors en defensa 
dels viladecanencs va pro-
piciar un bon avantatge dels 
santboians. El segon i defini-
tiu partit, disputat a l’Olímpic 
de Viladecans va ser des del 
principi un camí fàcil pels de 
Candelario Díaz que ja a la 
tercera entrada guanyaven 
per set a dos, els onze hits de 
l’ofensiva santboiana van ser 
suficients per vèncer.

El president del CB Gavà, 
Josep Maria Barrabés i 
la presidenta de l’AMPA 
Marcel·lí Moragas, Pilar 
Melero, van signar l’acord 

de col·laboració entre to-
tes dues institucions. Un 
acord que es perllongarà 
fins al 2015. El conveni 
s’emmarca dins del pro-
grama “Anem de Bàsquet 

a l’escola” (AdB). Es trac-
ta d’un programa per la 
promoció del bàsquet i 
l’activitat física als centres 
educatius de primària de 
Gavà amb l’objectiu de 

fomentar hàbits de vida 
saludable entre els alum-
nes i al mateix temps in-
crementar la diversitat es-
portiva i la participació en 
els jocs esportius locals.

Bàsquet

Mor un participant cornellanenc, 
de 42 anys, per una aturada 
cardiorespiratòria durant la cursa
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Laia Sanz, llesta 
per al Mundial 
d’enduro

La pilot de Corbera 
de Llobregat
espera revalidar el títol 

Sant Feliu celebra 
la I Cursa de la 
Dona

La prova atlètica
va aplegar al voltant 
de 500 persones

Olesa informatitza 
la gestió de les 
instal·lacions 

El consistori municipal 
farà una inversió 
de 33.000 euros

La Molins de Rei-Vilafranca 
arriba a la cinquena edició

El Club Beisbol Viladecans 
aconsegueix el seu primer títol 

El Centre Excursionista 
Molins de Rei (CEM) 
organitzarà el pròxim 6 

d’abril la Travessada Molins 
de Rei-Vilafranca del Pene-
dès, que enguany arriba a la 
cinquena edició. La prova és 
puntuable per a la XVII Copa 
Catalana de Caminades de 
Resistència (CCCR) de la 
FEEC amb un recorregut de 

45,59 quilòmetres. Hi haurà 
un segon itinerari de 24,19 
km no classificatori per la 
CCCR. L’activitat està oberta 
a la participación de tothom 
que estigui degudament 
preparada. L’objectiu és 
efectuar el recorregut que 
separa els dos municipis per 
camins de muntanya i en un 
temps limitat. 

Fins a 500 corredors de 
totes les edats podran 
participar, el pròxim 22 

de març, en el primer “Tra-
in and Running” organitzat 
per l’Escola de Muntanya i 
Esports de Natura (EMEN) 
de Cornellà de Llobregat. 
Una carrera d’obstacles 
que segueix la llera del riu 

Llobregat al seu pas per les 
localitats de Cornellà, Sant 
Joan Despí i Sant Boi del 
Llobregat. La cursa, amb un 
recorregut d’uns 9 quilò-
metres, comptarà amb més 
de vint obstacles de tot ti-
pus que posaran a prova la 
resistència, habilitat i espe-
rit solidari dels participants.

VILADECANS

Viladecans va celebrar la festa 
de l’esport a l'edifici Cúbic 
Més d’un centenar d’esportistes, equips i tècnics van rebre un 
reconeixement en un acte que va acollir més d’un miler de persones

Es va celebrar la 21a edi-
ció de la Nit de l’Esport 
de Viladecans on es va 

retre homenatge a 109 es-
portistes, equips i tècnics 
que van destacar pels seus 
mèrits durant les dues úl-
times temporades. A més, 
la cita va reconèixer onze 
empreses o entitats espor-
tives per la seva tasca soli-
dària amb les persones més 
desafavorides i altres quatre 
empreses per la col·laboració 
en l’organització d’activitats 
esportives a la ciutat. En un 
acte celebrat a l’edifici Cúbic 
amb un miler de persones 

assistents, l’alcalde Carles 
Ruiz va felicitar a tots els 
guardonats pels seus mèrits i 
va recalcar la gran vinculació 
de Viladecans amb l’esport. A 
més, Ruiz va presentar el nou 
Complex Esportiu Municipal 
de la Torre-roja, actualment 
en obres i que s’inaugurarà 
al primer trimestre del 2015. 
La instal·lació comptarà amb 
dues piscines (una coberta i 
una altra descoberta), un pa-
velló poliesportiu de triple ús 
i diferents sales de fitness

Els guardonats
Entre els guardonats en ca-

tegoria sènior estaven, entre 
altres esportistes, el futbo-
lista Martín Montoya (del 
FC Barcelona), campió de la 
Copa del Rei, la Lliga espan-
yola, la Supercopa d’Espanya 
i l’Eurocopa sots-21); els at-
letes olímpics Carles Casti-
llejo, campió d’Espanya de 
cross i de 10 km. en ruta, i 
Beatriz Pascual, campiona 
d’Espanya de 10 km. marxa); 
el nedador Antonio Arro-
yo, campió d’Espanya de 
800 i 1.500 metres lliures; 
els boxejadors Elisabeth Ál-
varez (del Club Mugendo), 
campiona d’Europa de Kick-
boxing; Alejandro Moya 
(del Guante de Oro) campió 
d’Espanya de boxa; i Jaume 
Rimbau (de l’APD Vilade-
cans), campió d’Espanya de 
pesca esportiva en la cate-
goria Mar-Costa.

Pel que fa als esportistes 
de base es va guardo-
nar, entre d’altres, a les 
atletes Judit Pérez, cam-
piona d’Espanya juvenil 
de 3.000 metres en pista 
coberta, i Amina Álvarez, 
campiona d’Espanya ju-
venil de marxa atlètica; el 

gimnasta artístic Joel Pla-
ta, sotscampió d’Espanya; 
la gimnasta rítmica Cèlia 
Olmedo, campiona de Ca-
talunya; el basquetbolista 
Carlos Malagón, campió 
d’Espanya cadet de selec-
cions autonòmiques; Marc 
Pablo Aranda, campió 
de Catalunya d’iniciació 
d’Enduret, i els jugadors 
de bàdminton Álex Colla-
do i Marta González, cam-
pions de Catalunya sots 9.

En relació als equips, entre els 
premiats es va reconéixer un 
conjunt campió d’Espanya, 
el juvenil de sófbol del CB Vi-
ladecans i diversos campions 
de Catalunya, com l’aleví de 
beisbol del CB Viladecans, el 
sènior de l’APD Viladecans, 
campió de pesca esportiva 
Mar Costa; el júnior nivell A 
del Bàsquet Femení Vilade-
cans, els sèniors, juvenil i cadet 
del Club Rítmica Viladecans i 
l’aleví femení del Club Atletis-
me Viladecans. També equips 
que han pujat de categoria 
com els sèniors del Mil·lenium 
Sport Futbol Sala i l’equip de 
futbol Unión Deportiva Sec-
tor Montserratina.

El riu Llobregat, protagonista de 
la primera Train And Running

EL PRAT DE LLOBREGAT

Enrique Luque i Vanesa 
Ramos guanyen la II Mitja 
Marató del Prat
Mohamed Zarhouni i Fátima Aouaj es van 
imposar en la Cursa dels 5 Quilòmetres

El Pratenc AA va organitzar 
amb gran èxit la segona 
edició de la Mitja Marató 

i la Cursa dels 5 Quilòmetres. 
Més de 1.000 participants 
van aplegar les dues proves 
atlètiques. Enrique Luque, 
del Ríos Running Team, va 
finalitzar primera posició a la 
categoria masculina en la II 
Mitja Marató. L’atleta va invertir 
un temps d’1h9’30’’. Óscar 

Rodríguez (Ríos Running Les 
Franqueses, 1h10’24’’) i David 
Guiamet (Slop Cat. Sabadell, 
1h10’45’’) van ser segon i 
tercer respectivament. 

A la categoria femenina, 
la guanyadora va ser 
l’independent Vanesa Ramos 
amb un registre d’1h35’39’’. 
Irina Batyreva (Ashi Running, 
1h36’23’’) va acabar segona 

i Carla Roures (Catalunya 
Caixa, 1h37’08’’) tercera. Més 
de 700 atletes van prendre 
part en la competició.

D’altra banda, a la prova dels 
5 Quilòmetres el vencedor 
en la categoria masculina 
va ser Mohamed Zarhou-
ni (FC Barcelona), amb un 
temps de 15’53’’; seguit de 

Lluís Camprubí (CA Berga, 
16’07’’) i Félix Pérez (Pratenc 
AA, 16’25’’). A la categoria 
femenina, Fátima Aouaj va 
arribar en primer lloc. La 
corredora del Pratenc AA va 
invertir 19’35’’. Núria Cascan-
te (Independent, 20’26’’) i 
Sonia Giménez (Pratenc AA, 
20’38’’) van arribar segona i 
tercera respectivament. 

El conjunt viladecanenc, 
que té només dos anys 
de vida, va assolir el 

seu primer títol després de 
proclamar-se campió de Ca-
talunya de sófbol de Divisió 
d’Honor en una darrera jor-
nada molt emocionant. Les 
de Míriam Alcázar es va im-
posar en el primer enfron-
tament del cap de setmana 

passat al Projecte Softball 
Gavanenc de Sara Muñoz 
per 7 a 4. El segon partit va 
ser encara més ajustat i el 
CB Viladecans va guanyar a 
l’actual campió de la com-
petició, el CBS Sant Boi de 
Raúl González, per 9 a 7. Les 
santboianes van finalitzar 
sotscampiones, i les gava-
nenques terceres.




